
PROCES VERBAL
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local Sector 6

din data de 15.04.2021

Lucrările  şedinţei  încep  la  orele  17:00  în  sala  de  consiliu  a  Primăriei
Sectorului 6 cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti.

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 
- dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti;
- dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6;
- dl Dubălaru Lucian, Președinte de ședință;
- dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6;
- d-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6;

În deschiderea lucrărilor şedinţei  dl Demirel Spiridon, Secretarul General
al Sectorului 6, face prezenţa consilierilor. Au fost prezenți fizic 25 de consilieri
locali și un consilier local, d-na Mitran Georgeta, care a fost prezentă on-line.

Convocarea membrilor Consiliului Local Sector 6 s-a făcut în scris, conform
prevederilor  art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), art. 154 alin. (1), art. 155
alin. (3) lit. b) şi art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare,
invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. 

Dispoziția nr.  764  din  09.04.2021 a fost adusă la cunoştinţa publică prin
afişare  la  avizierul  Primăriei  Sectorului  6,  pe  site-ul  instituţiei  şi  în  ziarele
Libertatea şi România Liberă, în termenul prevăzut de lege.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Bună ziua, doamnelor
şi  domnilor  consilieri!  Şedinţa  de  astăzi  a  fost  convocată  prin  Dispoziţia  d-lui
Primar  nr.  764/09.04.2021 şi  a  fost  publicată  în  ziarele  Libertatea  şi  România
Liberă, din data 13.04.2021. 

Avem la dosar o informare depusă de către responsabilul pentru relaţia cu
societatea civilă prin care ne informează că faţă de proiectele propuse pe ordinea
de zi şi pe site-ul instituţiei Primăriei Sectorului 6 de la societatea civilă au fost
primite propuneri, sugestii sau recomandări cu privire la ”proiectul de hotărâre
privind aprobarea Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al Sectorului 6 al
municipiului Bucureşti pe anul 2021”.

Pentru  celelalte  proiecte  de  hotărâri  supuse  dezbaterii  pentru  ședința
ordinară  din  data  de  15.04.2021  nu  s-au  înregistrat  propuneri,  sugestii  sau
recomandări.

Dacă aveţi discuţii sau amendamente pe ordinea de zi?
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Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6: Bună  ziua!  Propun
introducerea  pe  ordinea  de  zi  a  următoarelor  proiecte: un  proiect  pentru
actualizarea indicatorilor tehnico-economici la faza de Proiect Tehnic de execuție
pentru  obiectivul  de investiții  ”Amenajare  peisagistică Lacul  Morii”,  aprobați
prin          H.C.L. Sector 6 nr. 100/28.03.2019.
 În esență este vorba de o optimizare a costurilor la amenajare peisagistică de
pe Lacul Morii, ceea ce ne va permite să dăm drumul la licitație, prețul să fie mai
bun și calitatea lucrărilor un pic mai bună și am mai îndesit nițel, scăzând totuși
costurile, mobilierul stradal. Nu este o diferență radicală între fostul proiect și ceea
ce propunem astăzi, este doar, până la urmă, nu ai ce să faci pe dig, tot bănci pui,
tot iluminat stradal, tot acea asfaltare pe care o permite Apele Române. 

Un alt proiect pe care vi-l propun este   pentru modificarea și completarea
Hotărârii  Consiliului  Local  Sector  6  nr.  99/24.05.2018  privind  aprobarea
Programului  local  multianual  de  investiţii  în  scopul  regenerării  urbane  a
Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti, în perioada 2018 – 2020.

Alt  proiect  este pentru  modificarea  și  completarea  H.C.L.  Sector  6
nr. 100/24.05.2018, cu modificările și completările ulterioare. 

Aici  este  vorba  despre  sursele  de  finanțare  pentru  același  obiectiv  de
investiții legat de amenajarea digului Lacul Morii, deci, despre asta este vorba în
toate cele trei proiecte. Vă rog, d-le Copaci sau d-le președinte, preluați!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,  d-le
Primar! Vă rog, d-le Copaci!

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Îmi  cer  scuze!  De
asemenea, propun scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre  privind
aprobarea  unor  măsuri  economice  pentru  prevenirea  unei  eventuale  crize
economice ca urmare a unor măsuri administrative instituite pe perioada stării de
alertă determinate de răspândirea virusului SARS COV-2. 

Propun să-l  scoatem astăzi  și  să-l  introducem în următoarea ședință  care
probabil va fi peste două săptămâni. Motivul pentru care propun scoaterea lui este
faptul că proiectul, așa cum a fost depus de dl consilier local Florescu, prevedea
scutirea de la plata unor taxe pentru agenții economici din piețele administrate de
sectorul 6 direct, fără să fie dintre cele care sunt date pe 20-30 de ani. Avem un
amendament de la USR-PLUS care presupune ca și cei care administrează aceste
piețe să fie scutiți.  Din punctul meu de vedere, și am discutat mai devreme cu
dl Viceprimar, ei ar putea să fie scutiți doar dacă la rândul lor, scutesc mai departe
în cascadă pe ceilalți, altfel nu are niciun rost pentru că ar veni banii la ei și nu ar
mai ajunge la noi și pentru a fi siguri că reglementăm bine și să nu reglementăm
prost, mai avem nevoie de puțin timp să ne gândim cum formulăm acest proiect de
hotărâre și de aceea propun în acest moment retragerea lui și promisiunea pentru
dl Florescu că va fi depus în următoarea ședință, dar să fie mai clar.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,  d-le
Primar! Dacă mai sunt alte sugestii, dacă nu, supun la vot introducerea pe ordinea
de  zi  acelor  trei  proiecte  și  scoaterea  proiectului  de  la  punctul  12.  Voturi
împotrivă? Nu sunt. Le vom vota pe fiecare în parte. 
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Votăm retragerea punctului 12 de pe ordinea de zi.  Voturi împotrivă? Nu
sunt voturi împotrivă. Abţineri? 9 abțineri (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coșcodaru,
dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., d-na Surulescu, dl Tomescu). Voturi
pentru? Cu 17 voturi pentru, proiectul a fost retras. 

Propunere  pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici la faza de
Proiect Tehnic de execuție pentru obiectivul de investiții ”Amenajare peisagistică
Lacul Morii”, aprobați prin  H.C.L. Sector 6  nr. 100/28.03.2019.

Voturi  împotrivă?  Nu  sunt  voturi  împotrivă.  Abţineri?  O  abținere
(dl Desculțescu). Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost introdus
pe ordinea de zi.

Următorul proiect: pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului
Local Sector 6 nr. 99/24.05.2018 privind aprobarea Programului local multianual
de investiţii în scopul regenerării urbane a Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti,
în perioada 2018 – 2020.

Voturi împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă.  Abţineri? 9 abțineri (dl Bordei,
d-na  Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  E.,  d-na
Surulescu,  dl  Tomescu). Voturi  pentru?  Cu  17  voturi  pentru,  proiectul  a  fost
introdus pe ordinea de zi. 

Următorul  proiect  pentru  modificarea  și  completarea  H.C.L.  Sector  6
nr. 100/24.05.2018, cu modificările și completările ulterioare.

Voturi  împotrivă?  Nu  sunt  voturi  împotrivă.  Abţineri?  O  abținere
(dl Desculțescu). Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost introdus
pe ordinea de zi.

Supun la vot  ordinea de zi  în ansamblul ei, cu modificările aduse.  Voturi
împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă. Abţineri? 9 abțineri (dl Bordei, d-na Butacu,
dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  E.,  d-na  Surulescu,  dl
Tomescu). Voturi  pentru?  Cu  17  voturi  pentru,  ordinea  de  zi  a  fost  aprobată.

D-le Secretar General, vă rog!

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Doamnelor și domnilor consilieri, avem de aprobat procesul verbal al ședinței din
data de 30 martie 2021 și îl supun votului dvs..

Voturi împotrivă? Abțineri? Voturi pentru? Cu 26 de voturi pentru, procesul
verbal a fost aprobat. D-le președinte, aveți cuvântul!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Aş vrea să vă propun
aceaşi  modalitate  ca  la  şedinţele  trecute,  în  sensul  că  dacă  nu  sunt  discuţii
generale, să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor.  Voturi împotrivă? Nu
sunt voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi pentru? Cu 26 de voturi
pentru, propunerea a fost aprobată.

Următorul punct pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre  privind aprobarea
conturilor anuale de execuţie ale Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti  pe anul
2020. 

Discuții, vă rog! Dacă nu sunt discuții, supunem la vot. Voturi împotrivă?
Nu  sunt  voturi  împotrivă.   Abţineri?  9  abțineri  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  E.,  d-na  Surulescu,  dl
Tomescu). Voturi pentru? Cu 17 voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

3



Următorul punct pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre privind aprobarea
Bugetului  consolidat  de  venituri  și  cheltuieli  al  Sectorului  6  al  Municipiului
București pe anul 2021. 

Discuții? Vă rog, d-na Butacu!

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Bună ziua! Având
în vedere estimările veniturilor pentru anul acesta, apreciez că bugetul prezentat de
dvs.  astăzi  este  unul  total  nerealist,  este  crescut  artificial  și  anume,  la
1.250.000.000 consider eu, cu cel puțin 20%. Am identificat veniturile clare, care
apar în prezentarea bugetului de stat pe site-ul Ministerului de Finanțe, și aici mă
refer la cotele din impozit pe venit, precum și TVA, care revin sectorului 6, plus
sumele încasate de D.I.T.L. și bineînțeles, sumele cu dedicație legislativă, mă refer
la învățământul privat sau asistență socială și  în total,  ajung la aproximativ un
miliard.  Diferența  de 20%, consider eu,  este trecută  absolut  artificial  în  buget,
pentru  a  putea  contracta  diverse  lucrări  și  achiziții,  deși  se  vorbea  de  o
cumpătare  bugetară,  eu  așa  știu  că  s-a  discutat  întotdeauna  de  când  a  venit
domnul  Primar.  De asemenea,  bugetul  este  majorat  la  capitolul  salarii,  în  mai
multe rubrici, tot așa, invocându-se în trecut restructurări, diminuări salariale și
asta ne duce cu gândul că pregătiți salarii majorate pentru apropiații pe care i-ați
adus deja în primărie. În aceste condiții, eu personal, declar că nu am cum să votez
asemenea buget. Mulțumesc frumos! 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-na Butacu! Alte discuții? Dl Tomescu, vă rog!

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Eu am câteva amendamente
la proiectul de buget și aș vrea să încep cu primul amendament și vreau să îl și
susțin. 
1. Având în vedere situația pandemică prin care trecem, ținând cont de sincopele
în  ceea  ce  privește  educația  copiilor  noștri  și  măsurile  inutile  luate  la  nivel
guvernamental,  referitoare  la  reluarea  activităților  școlare,  pentru  a  asigura  un
cadru cât mai sigur în  unitățile de învățământ, propunem testarea tuturor elevilor
și a cadrelor didactice cu teste rapide, la întoarcerea în unitățile de învățământ.
Astfel, la capitolul 67.02 - Bunuri și servicii de la A.D.P., să se diminueze suma de
79.458 mii  lei  cu  5.000 mii  lei  și  să  devină  74.458 mii  lei.  De  asemenea,  la
capitolul                                            65.02 – Învățământ,   suma de 124.553 mii lei
să se suplimenteze cu suma de                  5.000 mii lei, astfel devenind 129.553
mii lei.

Un alt amendament, îl susțin și pe acesta:
2.  Având  în  vedere  proiectul  finanțat  prin  P.O.C.A.  “Primărie  fără  hârtie  și
implicarea cetățenilor în planificarea strategică a Sectorului 6”  și ținând cont de
rezultatele consultării cu cetățenii pe parcursul anului 2020, din cadrul Centrului
de  Ințiativă  Cetățenească,  prin  care  s-au  evidențiat  următoarele  necesități,  vă
propunem:
a. Completarea obiectivelor de investiții cu următoarele proiecte:
-Asfaltare și parcare alee fără nume în spatele blocului C37, Aleea Parva nr. 6,
500 mii lei; 
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b.  Lucrări  de  reamenajare  a  sistemului  de  semnalizare  rutieră  orizontal
Lunca Siretului, Valea Siretului, Aleea Parva, Crișul de Pădure, str. Arieșul Mare,
Aleea Dealul Măcinului, 279 mii lei;
c. Amenajarea parcării pentru biciclete în Bld. Iuliu Maniu nr. 14, 77 mii lei. 

Pentru aceasta propun diminuarea  cap. 67.02 - Bunuri și servicii A.D.P., cu
suma  de  856  mii  lei  și  suplimentarea  cap.  84  -  Investiții,  cu  aceeași  sumă,
856 mii lei. Mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Tomescu! D-le Eduard Simion, vă rog!

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Vă spun și eu bună seara și
fac un amendament din partea grupului P.S.D.. 

Având  în  vedere  programul  de  Reabilitare  Termică  început  în  perioada
mandatului  primarului  Gabriel  Mutu,  în  perioada  2016-2020 și  ținând cont  de
beneficiile  directe  pe  care  le  aduce  cetățenilor  sectorului  6  prin  diminuarea
facturilor  la  întreținere  si  utilități,  cât  și  mediul  înconjurător  privind reducerea
amprentei de dioxid de carbon, vă propunem diminuarea cap. 74.02 - Salubrizare,
cu suma de 20.000 mii lei și suplimentarea capitolului 70.02 -  Investiții, mai ales,
vreau să vă aduc la cunoștință faptul că ați moștenit un acord - cadru de 1.200 de
blocuri, dacă nu mă înșel, și există posibilitatea să puteți să introduceți mai multe
blocuri în reabilitare termică. Mulțumesc frumos!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc!
D-le Coșcodaru, vă rog frumos!

 Dl Coșcodaru Iulian Mihai, consilier local: Bună seara! Aș dori și
eu să propun un amendament din partea grupului P.S.D..

Având în vedere situațiile prin care au trecut copiii noștri în perioada în care
au  fost  nevoiți  să  învețe  de  acasă  utilizând  diferite  device-uri  pentru  a  urma
cursurile on-line, este necesar să ne pregătim și pentru un viitor mai bun, astfel,
propunem  achiziționarea  a  5000  de  tablete  pentru  realizarea  acestui  obiectiv,
propunem  diminuarea  cap.  74.02  -  Salubrizare,  cu  suma  de  10.000  mii  și
suplimentarea                      cap. 71.01.02 - Învățământ cu aceeași sumă de 10.000
mii lei. Vă mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Coșcodaru! Dl Pană, vă rog!

Dl Pană Traian, consilier local:  Da, mulțumesc! Bună seara, dragi
colegi! Am și eu un amendament din partea grupului P.S.D.. 

Având  în  vedere  situația  pandemică  prin  care  trecem,  ținând  cont  de
sincopele în ceea ce privește educația copiilor noștri și măsurile slab luate la nivel
guvernamental,  referitor  la  reluarea  activităților  școlare,  pentru  asigurarea  unui
cadru  cât  mai  sigur  în  unitățiile  de  învățământ,  propunem  achiziționarea  de
echipamente de nebulizare pentru fiecare unitate de învățământ. Pentru realizarea
acestui obiectiv, vă propunem diminuarea cap. 74.02 - Salubrizare, cu suma de
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4.000 mii lei și suplimentarea cap. 71.01.02 - Învățământ, cu suma de 4.000 mii
lei. Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc, d-le Pană!
D-le Florescu, vă rog!

Dl Florescu Ștefan Viorel, consilier local:  Bună seara tuturor! Din
partea grupului P.M.P. vrem să venim și noi cu câteva amendamente și anume:

1. Amplasarea de toalete ecologice în zonele aglomerate din sectorul 6 și aici
cred că vreo 30 de bucăți ar fi suficiente;

2.  Amenajarea unor zone destinate animalelor de companie prin identificarea
de terenuri în sector și amenajarea acestor zone;

3. Montarea de rampe de acces pentru persoanele cu dizabilități, acolo unde
este cazul și mă refer aici la blocurile de locuințe;

4. Cursuri  de  formare  pentru  profesorii  din  unitățile  de  învățământ
preuniversitar  de  pe  raza  sectorului  6,  în  vederea  depunerii  de  proiecte
ERASMUS;

5. Lărgirea  cu  o  bandă  de  circulație  a  străzii  Valea  Oltului  din  direcția
Str.  Prelungirea  Ghencea  către  B-dul  Timișoara,  pe  sensul  de  mers  din
intersecția Str. Valea Furcii. 
Sunt  cinci  amendamente  pe care  le  propun pentru  bugetul  consolidat  de

venituri și cheltuieli al sectorului 6. Mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Florescu!

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Dl Florescu, la amendamente ați reușit să identificați și sursa de finanțare?  Din
buget, adică de unde să găsim banii pentru cele cinci propuneri? Că așa ar fi fost
foarte bine, cum au făcut colegii de la P.S.D., au indicat și sursele.

Dl  Florescu  Ștefan  Viorel,  consilier  local:  Am  înțeles!  Zilele
următoare o să vă identific și sursa de finanțare, nu știu dacă mai e timp acum.

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  Am
înțeles! Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc! Dl Primar,
aveți cuvântul, vă rog!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  D-le Florescu, vreau să
vă răspund. Ca să putem face, procedural pe lege, astfel de amendamente, trebuie
să spunem exact suma, care este valoarea fiecărei investiții și de unde o luăm și
unde o punem. Ce pot să vă zic este așa, că în ceea ce privește rampele, avem deja
un proiect, avem o linie bugetară, deci avem asigurat în buget pe partea de rampe.
Pentru căței, de asemenea, este un program al A.D.P. și aici avem asigurat, în ceea
ce privește cursurile pentru profesori, avem un capitol de formare, nu avem suma
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care trebuie, dar putem veni cu o rectificare bugetară, astfel încât să fie foarte clar
câți  profesori  și  în  ceea ce  să  fie  formați.  Nu suntem acoperiți  anul  acesta  pe
toalete și pe Valea Oltului, pe celelalte trei suntem acoperiți. Pe toalete cred că
este o inițiativă bună, dat fiind că e vorba totuși de, nu pot să-l numesc mobilier
stradal,  dar s-ar putea să găsim o soluție,  aici avem nevoie de o analiză ca să
vedem cât costă astfel de toalete, iar pe Valea Oltului, vă promit că ne gândim
pentru la anul. 

Dl  Florescu  Ștefan  Viorel,  consilier  local:  Bun!  Niciun  fel  de
problemă! Sunt de acord cu ceea ce ați spus dvs.. Mulțumesc!

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Vă  mulțumesc,
d-le consilier local!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  D-le Viceprimar,  vă
rog!

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6:  Da,
am și eu o serie de amendamente. Primul amendament vizează alocarea unei sume
de bani pentru cooperarea cu Primăria Municipiului București în vederea realizării
obiectivului  Penetrație  Prelungirea  Ghencea  -  Domnești  și  supralărgire
B-dul  Ghencea și  anume,   propunem  redistribuirea  sumei  de  10.000  mii  lei,
prevăzută în cadrul capitolului bugetar 84, titlul 71 „active nefinanciare”, la titlul
51-  transferuri  de  capital  pentru  P.M.B.  (exproprieri),  în  vederea  realizării
obiectivului  penetrație  Prelungirea  Ghencea  -  Domnești  și  supralărgire
B-dul Ghencea.

Doi, propunem redistribuirea sumei de 400 mii lei de la capitolul bugetar 84,
titlul 71 „active nefinanciare” la capitolul 51, titlul 71 „active nefinanciare” pentru
achiziție teren Dealul Țugulea nr. 1C, imobil cunoscut și ca Parcul Dreptății, un
fost loc de joacă retrocedat în urmă cu câțiva ani, pe care ar fi bine să-l redăm
comunității cu această destinație. 

Punctul numărul trei, propunem redistribuirea sumei de 400 mii lei de la
capitolul bugetar 65, titlul 71 „active nefinanciare” la capitolul 51 Administrația
Școlilor,  titlul  71  „active  nefinanciare”  pentru  expertize  tehnice,  unități  de
învățământ, conform Legii nr.  170/2019. Este vorba despre expertizarea clădirilor
unităților de învățământ construite înainte de anul 1978 și ultimul amendament, vă
propunem spre aprobare o modificare ce vizează Administrația Piețelor, în cadrul
capitolului 20 - Bunuri și Servicii, valoarea totală propusă spre rectificare rămâne
neschimbată și anume, suma de 4.590 mii lei, înregistrându-se modificări doar pe
articolele bugetare în cadrul aceluiaşi capitol, după cum urmează:

- La articolul 20.30.30 se majorează suma din trimestrul II de la 255 mii lei la
405 mii lei și se micșorează suma din trimestrul IV de la 212 mii lei la 62 mii lei.

- La articolul 20.01.04 se majorează suma din trimestrul II de la 101 mii lei la
201 mii lei, se micșorează suma din trimestrul III de la 101 mii lei la 51 mii și se
micșorează suma din trimestrul IV, de la 52 mii lei la 2 mii lei. Vă mulțumesc!
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Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Viceprimar! D-le Pană, vă rog!

Dl Pană Traian, consilier local: Mulțumesc, d-le președinte! Aș dori
să-l întreb pe..., ca să înțeleg mai bine, la primul amendament al d-lui Viceprimar
este vorba despre noi să plătim o parte din lucrările din Prelungirea Ghencea să
înțeleg,  dat  fiind  faptul  că  primarul  capitalei  nu  este  capabil  să  aloce  suma
respectivă de bani și o plasează sectorului 6. Nu?

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Adevărul  este  că
Primarul  capitalei  a  primit  un buget  distrus,  plin  de datorii,  plin  de arierate  și
numai pe această lucrare sunt 7 milioane de lei datorie pe un ciot de tronson, fără
tramvai, între                      Str. Brașov și Str. Râul Doamnei și adevărul este că a
primit o primărie cu un buget în pioneze, cu conturile blocate. În acest context, ne-
am văzut  ieri  cu  dl  Primar  General  și  am decis  să  facem tot  ce  putem ca  să
deblocăm lucrările, astfel încât, am decis ca dânsul să se ocupe să plătească din
bugetul primăriei suma de 7 milioane ca să acopere acele datorii și să continuie
efectiv lucrările, să termine acel tronson și le continuă la următorul tronson și, dat
fiind că Primăria Capitalei are bugetul foarte limitat anul acesta, a fost doar de
interesul cetățenilor din sectorul 6 și al bucureștenilor, ca noi să ne implicăm, să
punem acum 10 milioane de lei pentru exproprieri și de aceea o să vin în fața dvs.
și  cu  un  proiect  de  hotărâre  de  consiliu  local  prin  care  noi  să  cerem voie  să
expropriem și un al  doilea proiect prin care noi să  antamăm servicii de acest fel,
pentru că primăria aceasta nu a făcut  niciodată expropieri și nu avem capacitate și
vreau să vă mai informez încă de pe acum și despre promisiunea pe care am făcut-
o  împreună  cu  dl  Viceprimar  Gândiuța  și            d-na  Viceprimar  Ștefan,
Primarului General, că în cazul în care vedem că se deblochează lucrurile și chiar
avansează anul acesta și dacă bugetul ne-o permite, o să venim cu o realocare,
dacă bugetul ne-o permite, cu încă 15 milioane lei pentru expropieri, ca să știți full
disclosure, să știți tot ce este de știut, pentru că trebuie să deblocăm acest proiect,
este un proiect care trebuie neapărat continuat. Mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,  d-le
Primar! Vă rog, d-le Viceprimar!

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Da, o
scurtă completare. Prelungirea Ghencea este o zonă care a suferit extrem de mult
în ultimii ani și știm cu toții acest lucru și trebuie să privim către viitor la modul
constructiv și  de aceea este foarte important și  pentru această situație și  pentru
situații  viitoare,  să  colaborăm și  să  cooperăm,  primăria  capitalei,  primăriile  de
sector,  indiferent  de  culoare politică,  indiferent  de astfel  de considerente  și  de
discuții în legătură cu partidele din care provin primarii sau consilierii, noi trebuie
să punem comunitatea pe primul plan și despre asta este vorba, despre o cooperare
pentru comunitatea de acolo din Prelungirea Ghencea și pentru deblocarea acestui
șantier care de ani de zile tărăgănează. Dacă îmi permiteți, o să solicit o pauză de
cinci minute pentru consultări.
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Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Da! Cinci  minute
pauză! 

Pauză

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:  Da,
suntem 26 de consilieri. D-le președinte, vă rog!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Pentru  clarificări,
dl  Florescu,  în  urma  explicațiilor  date  de  dl  Primar,  doriți  să  mențineți
amendamentele în dezbatere sau... Le retrageți, da? 

Dl Florescu Ștefan Viorel, consilier local: Da, le retrag!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok!  Mulțumesc
frumos!  Atunci  vom supune  la  vot  amendamentele  în  ordinea  în  care  au  fost
expuse. Vă rog, d-le Simion!

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Mai vreau să fac și eu un
scurt amendament din partea grupului P.S.D.. 

Având în vedere proiectul  finanțat  prin P.O.C.A.  “Primărie fără  hârtie și
implicarea cetățenilor în planificarea strategică a Sectorului 6” și ținând cont de
rezultatele consultărilor  pe care le-am avut cu cetățenii  sectorului  6  din cadrul
C.I.C, prin care s-au evidențiat următoarele necesități, vă propunem continuarea
proiectului  de reabilitare a ghenelor de gunoi din sectorul 6, cel început, la fel, pe
fostul  mandat  și  vă  propunem,  pentru  realizarea  acestui  obiectiv,  diminuarea
capitolului  74.02  -  Salubrizare,  cu  suma  de  6.000  mii  lei  și  suplimentarea
capitolului 70.02 - Investiții. Mulțumesc frumos!

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos!
D-le Primar, vă rog!

Dl Ciprian Ciucu,  Primarul Sectorului 6:  D-le Edu,  vreau și  eu
proiectul acela cu ghenele de gunoi, că tare aș vrea să continui un proiect deja
început, ajuns la o oarecare maturitate, pentru că noi acum avem un proiect deja,
avem un studiu pentru colectarea selectivă și dacă există așa ceva și mie nu mi-a
adus nimeni la cunoștință că există un asemenea proiect la primărie, aș vrea să-l
văd și eu.

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Îl  aveți  în  cadrul
A.D.P.D.U. Sector 6. Anul trecut au fost reabilitate, dacă nu mă înșel, 10 sau 12
ghene de gunoi. A fost un proiect pilot, având în vedere, chiar dvs. ați spus, faptul
că ne îndreptăm către anul 2024 atunci când Uniunea Europeană ne va obliga să
scoatem acele tuburi din scările blocurilor și mă gândesc că e benefic acest proiect.
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Aveți  un proiect  pilot  acolo,  puteți  să-l  îmbunătățiți  sau puteți  să-l  duceți  mai
departe pe acela, eu cred că este în beneficiul cetățenilor.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Mulțumesc! Nu mergem,
pe strategia noastră nu o să mergem pe acele țarcuri care s-au dovedit a fi foarte
insalubre  și  chiar  vom face  colectare  selectivă  în  proximitatea  locuințelor  și  a
blocurilor. Deci, vă zic că avem acum un studiu la care se lucrează, în care vom
înlocui treptat majoritatea ghenelor de gunoi, inclusiv cele din interior, cu puncte
de colectare selectivă care să fie securizate, foarte bine întreținute, supravegheate
video și cu acces cu cartelă magnetică pentru fiecare bloc în parte. Într-o primă
fază o să avem în jur de 150 de astfel de ghene și progresiv, pe zonele pe care
lucrează A.D.P., vom face acest lucru, deci, o avem acoperită. Vă mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos,
d-le Primar! Dacă nu mai sunt alte discuții, doresc să supun la vot amendamentele
în ordinea în care au fost expuse. Primul amendament expus de dl Tomescu cu
teste rapide pentru elevi. 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Scuze! Doriți și explicații
din partea mea pentru fiecare amendament în parte sau doar le supunem la vot?

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Dacă se poate, da.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Bun! Dacă vreți înainte
de vot,  eu pot  să  răspund la  fiecare și  mi  se  pare  că e  doar  așa  o dovadă de
civilizație față de grupul P.S.D. Bun! Este vorba despre amendamentul cu privire
la testarea elevilor și a profesorilor. În acest moment este foarte, foarte clar că
toate eforturile și ultima picătură de resurse și toate resursele financiare trebuie să
se concentreze pe vaccinare. În contextul în care, pe noua tulpină, cea care prinde
viteză, ca să zic așa și care se răspândește cel mai mult în România, perioada de
incubație  este  de  până  la  10  zile,  deci,  și  pe  recomandările  O.M.S.  și  pe
recomandările tuturor, nicio țară nu mai insistă acum pe testare, toată lumea insistă
pe vaccinare. Unu la mână, nu există capacități,  da, nu sunt medici și asistenți
suficienți,  nu știm de unde să-i luăm și cum să-i convingem să vină în centrele de
vaccinare și vrem ca să mărim capacitatea și vrem ca să mai avem cel puțin încă
un centru de vaccinare pe lângă Eminescu, pe lângă Centrul de Seniori Eminescu
și  de-abia  găsim medici  care  să  vină  pentru  vaccinare  și,  din  punctul  meu de
vedere, dacă am merge pe această direcție am deturna, efectiv, efortul de vaccinare
pentru o testare care în acest moment, din punct de vedere științific este îndoielnic.

 
D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local: Îmi  cer  scuze!

Copiii  nu  se  încadrează  la  vaccinare,  recomandarea  O.M.S.,  este  să  nu  se
vaccineze copiii sub 12 ani, iar amendamentul la ei se referea.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Da. Am înțeles, dar și
copiii  și  oricine va  fi  vaccinat,  ar  avea  nevoie  de resurse  în  termeni  de cadre
medicale, asistență și resurse financiare și eu vă zic că este foarte, foarte important
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ca absolut toate resursele, în acest moment, să le concentrăm pe vaccinare și nu pe
testare. Mai mult, acum știți că în perioada de alertă sunt acești coeficienți în care
avem prezență la școală doar a unui număr mic de elevi și ar fi greu ca toți elevii
să fie aduși la școală, tocmai pentru a fi testați.

 D-na Ștefan Mihaela Ana-Maria, Viceprimar al Sectorului 6: Îmi
cer scuze! Aș vrea să vă reamintesc că atunci când s-a decis redeschiderea școlilor
în  format  fizic,  atât  Ministerul  Sănătății,  cât  și  Ministerul  Învățământului,  au
propus un ordin comun prin care propuneau părinților, tocmai testarea copiilor și
acest proiect s-a lovit de acele faimoase formulare de consimțământ care trebuiau
completate de părinți, pentru că testele rapide, știți că sunt cu exudat din nas, cred,
cele din salivă încă nu au fost testate, cele rapide, într-adevăr, au acuratețe destul
de mare, eu mizez pe ele că le-am folosit,  dar problema mare când s-a pus în
discuție acest subiect a fost exact acest formular de consimțământ pe care mulți
dintre părinți nu au vrut să-l completeze și cred că avem în sală profesori care pot
să confirme acest lucru, adică aș vrea să reafirm că România, acum, trebuie să
depună toate eforturile către campania de vaccinare. S-a dovedit în alte state cum
este  Israelul,  cum  e  Marea  Britanie,  că  o  campanie  de  vaccinare  coerentă  și
susținută de către toți actorii implicați, ne poate aduce către normalitate.

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local: Am  înțeles,
d-na Viceprimar, aveți dreptate, numai că sunt două lucruri diferite și distincte.
Campania de vaccinare trebuie să fie una susținută continuă și cât mai amplă. De
acord cu dvs.,  nu o face Primăria Sectorului 6, noi asigurăm un mic suport cu
centre  pentru  acest  lucru.  Eu  am  propus  sau  grupul  P.S.D.  a  propus  un
amendament pentru a ne asigura că toți copiii care vin la școală sunt sau nu sunt
pozitivi, astfel încât, atunci când vin la școală să nu mai transfere virusul și către
ceilalți copii, despre asta era vorba.

Dl Ciprian Ciucu,  Primarul Sectorului 6: Vă rog frumos,  cu ce
frecvență propuneți dvs. să se întâmple acest lucru ?

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Păi, dacă faceți un calcul,
eu am propus ca pe parcursul unui trimestru să se facă în fiecare lună, de câte două
ori acest test, pe bugetul acesta. Eu mă așteptam să îl îmbrățișați și să mai puneți
niște bani, să facem o dată la săptămână.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: D-le Tomescu, știți foarte
bine că perioada de incubație  este de până la 10 zile, nu-ți arată nimic și nu-ți dă
nicio garanție această testare.

Dl Tomescu Constantin, consilier local:  D-le Primar, haideți să vă
spun eu din experiența mea. Eu am 3000 de angajați și în fiecare luni și în fiecare
joi, fac teste rapide pentru angajați, personal la mine la firmă, da, ca să știți. În
fiecare luni și în fiecare joi  descopăr oameni care sunt bolnavi, îi scot din colectiv,
astfel încât să nu extind în colectiv toată această problemă și încerc să mențin. 
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Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:   Dvs. ați  spus bilunar,
acum spuneți bisăptămânal și eu vă zic, săptămânal s-ar putea dacă ai niște costuri
și dacă îti permiți acest lucru, să fie...

 
Dl Tomescu Constantin,  consilier  local:  Avem în  fiecare  școală,

prin A.S.S.M.B., avem cadre medicale care pot să sprijine testele, este test rapid,
astăzi a apărut și un nou test rapid înțeleg, nu știu sigur dacă este sută la sută
omologat, dar am văzut la televizor că s-a omologat, așa am înțeles, nu știu sută la
sută, care nu mai este necesar să fie luat din nas, ci poate fi făcut cu salivă. Vă
anunț totodată, că Marea Britanie nu primește niciun elev la școală dacă nu este
testat, ca să știți.

 
Dl Ciprian Ciucu,  Primarul Sectorului  6:   Noi  avem niște  teste

rapide pe bază de salivă, în acest moment, le-am primit donație pentru sectorul 6 și
se pot aplica acelea, iar testarea ca să fie efectiv eficientă, pot să înțeleg, odată
bisăptămânal poate să aibă o eficiență, dar bilunar,  cu incubație de 10 zile, nu are
niciun fel de eficiență pentru că între timp nu se face nimic, iar resursele bugetare
vor fi returnate de la vaccinare către testare, deci, eu nu susțin acest amendament.

 Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Mulțumesc,  d-le
Primar!

 Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Deci, cu alte cuvinte, nu
vreți ca dvs., în momentul când  suntem în T-ul acesta zero, cu reînceperea școlii
de după Paști, nu vreți ca să testați copiii. Ok! Vreți să se adune iară copiii în școli,
în clase, 15, 20 de copii, să se îmbolnăvească între ei. Ok!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc! Dacă mai
sunt alte completări, dacă nu, supun la vot...

 Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Deci, în acest moment, se
testează, da, mai puțin, avem teste de la D.S.P., avem teste primite donație, avem o
oarecare  capacitate  de  testare.  Să  împovărăm  bugetul  cu  teste  costisitoare,
suplimentare...

 D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local: E  vorba  de
sănătatea copiilor.

 Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Împovăram bugetul, dar
salvăm vieți, ale copiilor noștri, copiii sectorului 6.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Pe o acțiune care...

D-na Ștefan Mihaela Ana-Maria, Viceprimar al Sectorului 6: Dar
se  face  asta,  dl  Primar,  îmi  cer  scuze!  Se  face  asta,  suntem în  legătură,  d-na
director  de la  Administrația  Școlilor  este  în  sala  cealaltă,  vă poate  explica.  La
cerere sau dacă este cazul, cabinetele medicale din școlile din sectorul 6 pot testa
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pentru că au și  teste,  au și  capacitate,  așa  cum ați  spus,  prin asistentele  de la
A.S.S.M.B.. Deci, testăm la cerere sau dacă este cazul, testăm. 

Dl Tomescu Constantin, consilier local:   Dacă este cazul? Nu ați
înțeles cum funcționează nebunia asta de boală, nu ați înțeles. 

D-na Ștefan Mihaela Ana-Maria, Viceprimar al Sectorului 6:  Ba
cred că trecem toți prin ea...

Dl Tomescu Constantin,  consilier  local:   Păi,  ați  închis  primăria
acum câteva zile datorită faptului că ați descoperit niște oameni bolnavi, dacă nu
închideați, se îmbolnăvea toată lumea. Același lucru vă spun și eu acuma,  nu spun
altceva. 

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Deci, noi am fost singura
primărie  care  a  recunoscut  această  problemă,  din  țară,  deci  suntem  foarte
preocupați  de  astfel  de  situații  și  mai  mult,  cred  că  una  dintre  foarte  puținele
instituții publice care a luat astfel de măsuri. În acest moment, pe metodologia
D.S.P., aceste teste nu își dovedesc, cum să vă spun, efectiv eficiența. Noi trebuie
să concentrăm toate resursele pe care le  avem, pe vaccinare și  aici este foarte
important să intervenim, să continuăm și să fim foarte prezenți în campania de
vaccinare și banii aceștia, da, banii aceștia, am prevăzut  buget special pentru a
susține financiar centre de vaccinare, pentru că nu sunt centre de vaccinare, din
punctul meu de vedere, suficiente și am trimis la D.S.P. încă o listă de centre de
vaccinare pe care să le autorizeze, așteptăm ca să avem ok-ul lor și vom deschide
centre de vaccinare. Aceasta este clar direcția în care trebuie să mergem, am trecut
de etapa de testare, suntem în etapa de vaccinare.

Dl Tomescu Constantin,  consilier  local:  D-le  Primar,  este  foarte
bine că ați deschis centre, eu vă spun că necesitatea de a cunoaște ce se întâmplă
cu oamenii din sector și unde, cum și care sunt zonele de unde vin oameni bolnavi,
care pot să determine focare, este foarte important să o cunoaștem. Acum, noi v-
am expus punctul de vedere, copiii sunt o prioritate, copiii merg la școală, copiii
pot duce acasă la bunici și așa mai departe, nu mai reiau că toată lumea știe, am
trecut printr-un an nebun, dar dacă noi, care putem să facem ceva să oprim lucrul
acesta, ne poticnim în câteva, nici nu știu cât este valoarea, 5 milioane am propus
nu, în câțiva bănuți, doar să nu facem lucrul ăsta, nu știu.

 Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: De ce, cei 5 milioane de
lei, vor fi  foarte bine cheltuiți pentru a susține campania de vaccinare, sunt salarii
pe care trebuie să le plătim către medici, sunt salarii pe care trebuie să le plătim
către asistente, sunt sedii...

 Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Copiii  nu se vaccinează,
d-le  Primar,  noi  vorbim de  testarea  copiilor,  ne  băgați  pe  gât  chestia  asta  cu
vaccinarea. Nu se ocupă primăria cu vaccinarea!
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 Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Vă explic doar logic cum
este. 

  Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Păi da și eu vă explic logic
că această testare era doar pentru copiii noștri.

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință: Mulțumesc  frumos!
Dl Copaci, vă rog!

 Dl Copaci Constantin Alin, consilier local: Ca să înțeleg un pic, în
acest moment există teste, da, există teste care sunt la școli și care nu sunt folosite
deoarece nu avem acordul părinților în toate cazurile?

 
D-na Ștefan Mihaela Ana-Maria, Viceprimar al Sectorului 6: Da,

se testează la cerere și pe baza consimțământului.

Dl Copaci Constantin Alin, consilier local: Aceasta este procedura.
Deci, în acest moment, legea nu ne permite să testăm copiii așa cum ne-am dori
noi. Deci, aș vedea această investiție un pic neoportună la acest moment pentru că
noi nu avem un cadru legal să testăm toți copiii. Mulțumesc frumos!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Mulțumesc,  d-le
Copaci! Dl Pană, vă rog!

 Dl Pană Traian, consilier local: Mulțumesc, d-le președinte! Deci,
să  înțeleg,  d-le  Primar,  că  dvs.  sunteți  împotriva  primului  amendament  și  le
susțineți  pe  celelalte  cinci  din  partea  P.S.D.-ului  sau  nu  susțineți  niciun
amendament pe criteriu politic? Mulțumesc!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Eu am zis că pot să vă
răspund, tocmai pentru deferența pe care v-o port, la fiecare amendament în parte.
Dacă amendamentele ar fi fost bine explicate în perioada de dezbatere sau măcar
în Comisia de buget, puteam să avem o bază mai clară și o înțelegere mai bună
între noi, dar cum a lipsit prezența dvs. din dezbaterea publică, care a durat destul
de mult timp până astăzi, deci, avem, de când am pus proiectul în dezbatere, o lună
de zile și nu ați venit să discutăm aceste amendamente, nu au fost discutate nici
măcar în Comisia de buget, eu pot să vă zic la fiecare unde cred că se susține și
unde nu cred că se susține.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Mulțumesc,  d-le
Primar!  Haideți  să  supunem la  vot  primul  amendament.  Voturi  împotrivă?  Pe
fiecare în parte și am zis primul amendament referitor la testele rapide. Vă rog! 15
voturi împotrivă. Abțineri? 2 abțineri (dl Florescu, d-na Trăistaru). Voturi pentru?
9 voturi pentru                  (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coşcodaru, dl Iacob, dl Pană,
dl Petcu, dl Simion E.,                 d-na Surulescu, dl Tomescu). Cu 15 voturi
împotrivă, amendamentul a fost respins. 
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Dl Tomescu, vă rog, dacă se poate să mai dați citire amendamentului doi
legat  de  proiectul  „primărie  fără  hârtie”,  dacă nu mă înșel,  mi-am notat  greșit
parcare aleea Parva sau cel mai bine să mai dați citire încă o dată să nu...

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Completarea obiectivelor
de investiții cu următoarele proiecte:
- Asfaltare și parcare alee fără nume în spatele blocului C37, Aleea Parva nr. 6; 
-  Lucrări  de  reamenajare  a  sistemului  de  semnalizare  rutieră  orizontal
Lunca Siretului, Valea Siretului, Aleea Parva, Crișul de Pădure, str. Arieșul Mare,
Aleea Dealul Măcinului;
- Amenajarea parcării pentru biciclete în Bld. Iuliu Maniu nr. 14.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Ok!  Mulțumesc,
d-le Tomescu! D-le Primar, vă rog!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Am prins în buget deja
suficient și se regăsesc toate aceste obiective pe care le-ați spus dvs., numai că nu
sunt puse atât de specific. Deci, în ceea ce privește partea de biciclete, de parcări
pentru biciclete, deja am pus în buget la A.D.P. un număr de, dacă țin minte bine,
nouă astfel de parcări, vrem să mergem cu câte nouă  aproximativ pe an. În ceea ce
privește partea de alei fără nume, am prins în buget exact acest lucru și vom face
prioritizarea pe, în funcție de câteva criterii, cum ar fi, câtă populație deservește,
cât  de proastă  este  situația  și  alte  criterii,  deci,  aici  avem acoperit.  În  ceea ce
privește partea de semnalizare rutieră, rugămintea mea ar fi, noi am notat despre ce
este vorba și să dăm drumul acum, vrem să introducem mai multe sensuri unice și
vrem ca să avem niște studii de trafic care să ne spună, efectiv, cum se va face
această semnalizare. Deci, în mare parte, nu trebuie să fiți îngrijorați. Lucrurile
asupra  cărora  ați  atras  deja  atenția,  sunt  parte  din  buget  și  sunt  cuprinse.  Vă
mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos!
Dl Tomescu!

Dl Tomescu Constantin, consilier local: D-le Primar, eu doar voiam
să vă spun că toate aceste proiecte au venit în urma unui an de discuții și oamenii
care au venit la Centrul de Inovare pe care l-am creat în urma unui proiect pe bani
europeni și aș vrea, dacă se poate, și le-ați luat în calcul, totuși, să le prioritizați
cumva, pentru că oamenii aceștia chiar s-au pregătit, au făcut proiecte, sunt depuse
la noi, eu nu le-am scos de la mine din buzunar, ci pur și simplu sunt proiecte pe
care le-au făcut oamenii, le-au depus și ne-au susținut și pe noi în demersul nostru
pe care l-am făcut cu bani europeni.

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Am  reținut,  le
prioritizăm, veniți să discutăm pentru că sunt, cum v-am zis, o mare parte deja
avem linii bugetare care să le poată susține.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Simion, vă rog!
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Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Dl Primar, să vă dau așa un
hint, pe aleea Parva în spatele blocului C 37, deja la A.D.P.D.U. Sector 6, noul
director, dl Maxim, chiar pe vremea dânsului, când era șef serviciu la parcări, a
obținut un aviz de la Comisia de Circulație Rutieră, pentru crearea unui parcaj nou.
Acolo este un teren viran, este un maidan și se poate face această parcare, undeva
la 70 de locuri de parcare.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Unde?

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Pe  aleea  Parva,  chiar
vis-a-vis de școala Sf. Andrei, e un bloc reabilitat, pe fostul mandat, știți dvs. și în
spatele  acelui  bloc  e  un  teren  viran  și  există  deja  un  aviz  din  partea  C.T.C.
(Comisia  de  Circulație  Rutieră),  unde  putem  crea  un  parcaj  de  70  de  locuri,
aproximativ. Există la A.D.P. în momentul de față acest aviz.

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos!
Supun la vot amendamentul numărul doi. Voturi împotrivă? 17 voturi împotrivă.
Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi pentru? 9 voturi pentru (dl Bordei, d-na Butacu,
dl  Coşcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  E.,  d-na  Surulescu,
dl Tomescu). Cu 9 voturi pentru, amendamentul a fost respins. 

Amendamentul  numărul  trei,  referitor  la  reabilitarea  termică,  este  cel  cu
reabilitarea  termică.  D-le  Primar,  dacă  doriți  să  răspundeți?  Vă rog să  ne  mai
comunicați  o dată de unde ați  luat banii  și  suma aferentă acestui amendament.
Mulțumesc!

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Vă propunem diminuarea
capitolului  74.02-  Salubrizare  cu  suma  de  20.000  mii  lei  și  suplimentarea
capitolului             70.02 - Investiții, mulțumesc!

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  D-le  consilier  local,
rămânem fără bani la salubrizare. Pe toate le-ați pus acolo pe salubrizare, noi tot ce
am făcut, a fost anul acesta să punem costul salubrizării fix, așa cum a fost și anul
trecut și de-abia ne încadrăm în buget.

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Păi  m-am  luat  după
declarația dvs., că ați zis că scădeți, faceți o licitație, scădeți...

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Stați puțin, că abia acum
lucrăm la regulament, o să vin cu regulamentul să vi-l  propun, să vedem până
facem licitația, se vor contesta între ei sigur, dacă îl avem până în iarnă, Doamne
ajută, noul contract.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  În momentul de față aveți
103 mii lei.
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Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Anul trecut a fost 100 mii
lei, am indexat cu valoarea inflației.

Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Poate  în  buget,  dar
cheltuiala a fost mai mică. 

Dl Ciprian Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Cam pe  acolo  a  fost.
Anul trecut, pe fostul mandat...

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Undeva la 80 mii lei cu tot
cu dezăpezire.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Nu. Cu tot cu dezăpezire
a mers la 100 de milioane, deci execuția s-a facturat în mod foarte serios și foarte
sănătos de către URBAN în ultimul an, în 2020, asta până să venim noi și să ne
prindem despre ce este vorba în propoziție. Deci, vă zic, banii sunt la limită la
salubrizare, este foarte important, dacă ați văzut, oamenii sunt mult mai mulțumiți
de cum arată sectorul din acest punct de vedere. Cei mai mulți oameni sunt mult
mai mulțumiți pentru că am insistat cu URBAN să-și facă treaba și condiționăm
plățile facturilor de o monitorizare mult mai atentă decât până acum. Deci, dacă
luăm                   20 de milioane și ce ați mai pus dvs. acolo, nu ne vor ajunge banii
pentru salubrizare, mai mult, vă zic doar că avem de plătit din trecut, pentru că da,
s-au reabilitat  blocuri,  dar  nu au fost  plătite,  nu au fost  prinse în  buget  și  noi
trebuie să plătim anul acesta undeva la 170 de milioane, acestea sunt datoriile pe
care  le  avem pe  anvelopări,  e  o  sumă fabuloasă.  Haideți  să  stingem datoriile,
haideți  să  vedem cu ce calitate  se  lucrează și  o  să vin în fața  dvs.  și  o  să vă
comunic  la  câte  blocuri  mai  dăm drumul,  dar  în  acest  moment  eu  zic  să  fim
cumpătați, să fim echilibrați, să nu venim cu populisme, să nu ne aruncăm cu capul
înainte, mai sunt încă 50 de blocuri pe care le-a promis fostul primar al capitalei că
le va face cu mult timp înainte și nu le-a făcut, ele se vor întoarce la sectorul 6.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Mai sunt doar 20-27.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: 50 de blocuri și lucrurile
nu arată foarte bine. Haideți să plătim ce ați comandat dvs., dar ați pus presiunea
pe  bugetul  de  anul  acesta,  după  care  să  vedem cu  ce  mergem înainte.  Eu  aș
prioritiza, din punctul meu de vedere, clădirile publice, da, clădirile publice, pe ele
trebuie să insistăm. Știu că, clădirile publice nu votează, ci oamenii votează, dar
prefer să fim responsabili.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos,
d-le Primar! Supun la vot amendamentul numărul trei. Voturi împotrivă? 17 voturi
împotrivă.  Abțineri?  Nu  sunt.  Voturi  pentru?  9  voturi  pentru  (dl  Bordei,
d-na  Butacu,  dl  Coşcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  E.,  d-na
Surulescu, dl Tomescu).  Cu 17 voturi împotrivă, amendamentul a fost respins. 

Amendamentul numărul patru, expus de dl Coșcodaru, achiziționarea a 5000
de tablete. D-le Primar, vă rog! 
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Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Da, am depus proiecte
anul trecut, sunt în evaluare la Ministerul Fondurilor Europene, o să avem buget
deja previzionat, ar fi o dublare, deci, nu văd...,  practic, nu are rost să mai.., o
avem acoperită, ca să zic așa, această cheltuială, această linie bugetară, nu are rost
ca să o luăm din bugetul local.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos,
d-le  Primar!  Supun la  vot  amendamentul  numărul  patru.  Voturi  împotrivă?  17
voturi împotrivă.  Abțineri? Nu sunt.  Voturi pentru? 9 voturi pentru  (dl Bordei,
d-na  Butacu,  dl  Coşcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  E.,  d-na
Surulescu, dl Tomescu).  Cu 17 voturi împotrivă, amendamentul a fost respins. 

Amendamentul  numărul  cinci  privind nebulizarea  în  școli,  achiziționarea
echipamentelor  de  nebulizare  în  școli.  Vă rog,  d-le  Primar!  Dacă nu sunt  alte
discuții?

Dl Pană Traian, consilier local: D-le Primar, de ce nu răspundeți și
la amendamentul făcut de mine, nu considerați că este necesar?

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:   Liderul  consilierilor
P.S.D. a zis că nu mai este nevoie și să mergem mai repede și de aceea, a fost
singurul motiv. Dacă vreți dvs., vă răspund. S-au cheltuit milioane pe nebulizare,
s-au  cheltuit  foarte,  foarte  mulți  bani  pe  nebulizare,  am tăiat  multe  nebulizări
fictive, nebulizări inoportune, nemonitorizate, s-au făcut nebulizări din elicopter,
suntem unii mai blonzi, alții mai puțin blonzi, dar în fine. Organizația Mondială a
Sănătății recomandă folosirea peroxidullui de hidrogen  doar în sălile de operație
și pentru aplicare pe rană sau direct pe plagă, dacă este nevoie, pe plagă deschisă
pentru a omorî germenii sau virusurile, dacă este cazul. Nu există demonstrat o
legătură eficientă din punct de vedere științific, între nebulizarea aplicată, așa cum
se aplică ea și omorârea virusurilor. De ce? Pentru că peroxidul de hidrogen, foarte
rapid în chestiuni, este vorba de secunde, sau se transformă în apă chioară, da,
deci, apa oxigenată în contact cu aerul se transformă în apă chioară și atunci, lipsa
unei  legături  științifice  directe  între  această  substanță  care  este  folosită  cu
precădere în nebulizare, nu are rost să ne mai apucăm iar. Știu că m-au căutat
diverși, cu diferite proiecte și v-au căutat și pe dvs. probabil, să ne propună fel și
fel de soluții, dar științific nu cred în ele, nu credem în ele, nu se susțin. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,  d-le
Primar! Dl Tomescu, vă rog!

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Ca să nu se înțeleagă greșit,
noi nu am cerut să luați o firmă, noi nu am cerut să dați cu peroxid de hidrogen,
noi am cerut să luați în fiecare școală echipamente, ca să nu mai plătim pe alții, să
nu mai plătim niște..., așa cum spuneați dvs., servicii pe care le puteți, sau nu le
puteți monitoriza, ci să putem face mai simplu această nebulizare. Practic, noi nu
facem nimic din câte înțeleg, ca să apărăm copiii aceștia, să nu mai ducă virusul
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acasă, că dacă nu, de testat, nu vrem să-i testăm, de făcut  dezinsecție, nu vrem să
facem.

 Dl Ciprian Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  D-le  Tomescu,  ne-am
ocupat,  mai  avem  încă  un  proiect  depus,  dar  acela  nu  este  cu  peroxidul  de
hidrogen  și  cu  nebulizare,  nebulizarea  se  referă  în  mod explicit,  de  obicei,  la
peroxidul de hidrogen..., atunci, ce altă substanță mai folosiți dvs.?

 Dl Tomescu Constantin, consilier local: Sunt încă 200 de substanțe
care pot fi folosite pentru nebulizare, da, o să vă trimit o listă.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Am crezut că vă referiți
special la ceea ce s-a practicat până acum.

 Dl Tomescu Constantin, consilier local: Nu-i adevărat, nu scrie în
proiectul nostru așa ceva.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Nu, dar până acum, dar
nu scrie nici cu ce. Eu știu că până acum și de aici am presupus că vreți la fel ca
până  acum,  s-a  făcut  exclusiv  cu  peroxid  de  hidrogen,  în  ceea  privește
dezinsecția...

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Nici în sectorul 6 nu s-a
făcut exclusiv cu peroxid de hidrogen.

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6: Eu  vă  zic  că  am
contractele și le și public, dacă vreți le public, ca să vedem și noi cum s-a făcut
nebulizarea și câți bani s-au tocat aiurea. Pe de altă parte, noi avem un proiect
depus tot pe fonduri europene, că m-am ocupat de acest lucru și așteptăm bani
pentru măști, dezinfectanți serioși, da, și se va aplica.

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Voiam să vă spun că și în
proiectul pe care l-ați  depus dvs. pe fonduri europene, dvs., noi împreună l-am
aprobat,  dvs.  l-ați  propus,  noi  l-am  aprobat  și  acolo  sunt  echipamente  pentru
efectuarea acestei nebulizări, sunt cuprinse în cadrul proiectului, noi am încercat și
vreau  să  vă  spun,  că  din  ce  înțelegem noi,  Guvernul  nu  mai  merge  pe  acest
program pe care l-am depus. 

Dl Ciprian Ciucu,  Primarul Sectorului  6:  Nu știu  de unde v-ați
informat, dar eu nu am această informație.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok! D-na Viceprimar,
vă rog!

 D-na Ștefan Mihaela Ana-Maria, Viceprimar al Sectorului 6: Se
poate, dl Simion se poate? Nu? Ok!  D-na director de la Administrația Școlilor este
în partea cealaltă, îmi confirmă că se face nebulizare de câte ori este cazul în școli,
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mai mult decât atât,  I.N.S.P.  -ul susține nebulizarea în două cazuri:  când avem
focar sau când anumite încăperi nu pot fi aerisite. Am cerut din nou un punct de
vedere de la D.S.P. privind nevoia nebulizării și o aștept, dar din tot ce am citit eu
pe acest subiect, este obligatoriu să facem nebulizare dacă unu, nu putem aerisi,
adică nu putem deschide un geam și doi, dacă avem focar, așa cum bine ați amintit
cum s-a întâmplat în primărie acum o lună, când am descoperit focar și am făcut
nebulizarea. Repet, se face nebulizare în școlile din sectorul 6, atunci când este
nevoie. Vă mulțumesc!

 Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-na  Viceprimar! Supun  la  vot  amendamentul  numărul  cinci,  în  legătură  cu
echipamentele de nebulizare.

Voturi împotrivă? 17 voturi împotrivă.  Abțineri? Nu sunt. Voturi pentru?
9 voturi pentru (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coşcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu,
dl  Simion  E.,  d-na  Surulescu,  dl  Tomescu).   Cu  17  voturi  împotrivă,
amendamentul a fost respins. 

Amendamentul numărul șase privind ghenele exterioare.  
Voturi împotrivă? 17 voturi împotrivă.  Abțineri? Nu sunt. Voturi pentru?

9 voturi pentru (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coşcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu,
dl  Simion  E.,  d-na  Surulescu,  dl  Tomescu).   Cu  17  voturi  împotrivă,
amendamentul a fost respins. 

Amendamentul d-lui Viceprimar, Alexandru Gâdiuță, privind suplimentarea
bugetului pentru Prelungirea Ghencea. Dacă  doriți să faceți ceva completări sau să
răspundeți, dacă nu sunt întrebări.

 Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Am răspuns deja.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Supun  la  vot
amendamentul  numărul șapte  privind suplimentarea sumelor pentru Prelungirea
Ghencea.
 Voturi împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă. Abțineri? 9 abțineri (dl Bordei,
d-na  Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  E.,  d-na
Surulescu, dl Tomescu). Voturi pentru? Cu 17 voturi pentru, amendamentul a fost
adoptat.

Amendamentul  numărul  opt,  privind  exproprierea  pentru  terenul  Parcul
Dreptății, așa cum spunea dl Viceprimar, terenul din strada Dealul Țugulea.

Voturi împotrivă? Nu sunt voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt abțineri. Cu
26 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat.
 Amendamentul numărul nouă, privind expertiza în unitățile de învățământ,
expertiza clădirilor  de învățământ.  Voturi  împotrivă? Nu sunt voturi  împotrivă.
Abțineri? Nu sunt abțineri. Cu 26 de voturi pentru, amendamentul a fost adoptat.

Amendamentul numărul 10, privind Administrația Piețelor. Dl Viceprimar,
dacă doriți  să recitiți  amendamentul numărul 10 privind Administrația Piețelor.
Mulțumesc! 

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:
Nu doresc, dar dacă este nevoie, o fac.
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Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog!

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:  În
cadrul Capitolului 20 – Bunuri și servicii, valoarea totală propusă spre rectificare
rămâne neschimbată și anume, suma de 4590 mii lei înregistrându-se modificări
doar pe articole bugetare în cadrul aceluiași capitol după cum urmează: 
- la articolul 20.30.30 se majorează suma din trimestrul II de la 255 mii lei la
405 mii lei și se micșorează suma din trimestrul IV de la 212 mii lei la 62 mii lei;
- la articolul 20.01.04 se majorează suma din trimestrul II de la 101 mii lei la
201 mii lei, se micșorează suma din trimestrul III de la 101 mii lei la 51 mii lei și
se micșorează suma din trimestrul IV de la 52 mii lei la 2 mii lei.

Vă mulțumesc!

Dl Tomescu Constantin,  consilier  local: Ne spuneți  și  un motiv,
d-le Viceprimar!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog, d-le Primar!

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6: Deci,  dl  Lăcătuș  m-a
informat că după ce am făcut anumite tăieri, TVA-ul previzionat, că-l vom plăti la
stat, știți că în urma închirierilor spațiilor, noi trebuie să plătim o cotă de TVA la
stat și este mai mare decât am previzionat inițial și atunci, ca să nu fie probleme și
să avem cum să plătim acest TVA la stat, am venit cu aceste amendamente.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Mulțumesc,  d-le
Primar!

Supun la vot amendamentul numărul 10. Voturi împotrivă? Nu sunt voturi
împotrivă. Abțineri? 9 abțineri. (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coşcodaru, dl Iacob,
dl Pană, dl Petcu, dl Simion E., d-na Surulescu, dl Tomescu). Voturi pentru? Cu
17 voturi pentru, amendamentul a fost aprobat.

Supun  la  vot  proiectul  în  ansamblul  său.  Voturi  împotrivă?  9  voturi
împotrivă (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coşcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, dl
Simion E.,              d-na Surulescu, dl Tomescu). Abțineri? Nu sunt abțineri.
Voturi pentru?                            Cu 17 voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Următorul punct: Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de
acţiune privind serviciile sociale administrate şi finanţate din bugetul Consiliului
Local Sector 6, pentru anul 2021.

Discuții? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi împotrivă? Nu
sunt voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi pentru? Cu 26 de voturi
pentru, proiectul a fost adoptat. 

Următorul  punct:  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  derulării  şi
finanţării  în  anul  2021  a  proiectului  „Liga  Tinerilor  Sportivi”  desfăşurat  de
Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6.

 Voturi  împotrivă? Nu sunt voturi  împotrivă.  Abțineri? Nu sunt abțineri.
Voturi pentru? Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost adoptat. 

Următorul  punct:  Proiect  de  hotărâre privind  aprobarea  derulării  şi
finanţării  în  anul  2021 a proiectului  „Prestaţii  financiare  excepţionale  pentru

21



familii care nu au posibilitatea de a acorda copiilor îngrijirea corespunzătoare”
desfăşurat de Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector
6.

Discuții? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi împotrivă?
Nu sunt voturi împotrivă.  Abțineri? Nu sunt abțineri.  Voturi pentru? Cu 26 de
voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Următorul  punct:  Proiect  de  hotărâre  privind  reorganizarea  Biroului
Îngrijiri la Domiciliu pentru Persoane Vârstnice la nivel de Unitate Îngrijiri la
Domiciliu  Persoane  Vârstnice  în  subordinea  Direcției  Protecție  Socială  din
cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și  Protecția Copilului Sector 6,
precum și  aprobarea Regulamentului  – cadru de Organizare și  Funcționare a
serviciului social.

D-na Ștefan Mihaela Ana-Maria, Viceprimarul Sectorului 6: Îmi
cer scuze! A fost vina mea, trebuia să-l fi scos de pe ordinea de zi. Este o eroare în
el, nu i-am dat aviz în Comisia de specialitate, deci, nu are aviz, nu are ce să caute
pe ordinea de zi, trebuia să-l fi scos. Îmi cer scuze!

Dl Petcu Sorin, consilier local: Nu vă supărați, în lege spune că orice
proiect de hotărâre trebuie să aibă aviz de la comisia de specialitate și în ordinea
de zi scrie Comisia Juridică și Comisia Educație, deci, aveți două avize. Atât timp
cât proiectul de hotărâre are aviz de la o comisie...

D-na Ștefan Mihaela Ana-Maria, Viceprimarul Sectorului 6:  Ați
dat aviz? 

Dl Copaci Constantin Alin, consilier local: Da.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Am înțeles! 
Supun la vot proiectul. Voturi împotrivă? 17 voturi împotrivă. Abțineri? Nu

sunt  abțineri.  Voturi  pentru?  9  voturi  pentru  (dl  Bordei,  d-na  Butacu,
dl  Coşcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  E.,  d-na  Surulescu,
dl Tomescu).  Cu 17 voturi împotrivă, proiectul a fost respins.

Următorul  punct:  Proiect  de  hotărâre privind solicitarea către  Consiliul
General al  Municipiului  Bucureşti  de a transmite în administrarea Consiliului
Local al Sectorului 6 al Municipiului București o secțiune din artera de circulație
Bulevardul Timișoara, delimitată conform planului Anexă.

Discuții, vă rog!

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local: Nu v-ați săturat să
tot solicităm și să nu avem niciun răspuns? Vreți să vă spun al câtelea proiect este
fără răspuns? Al 24-lea.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Petcu, vă rog!

Dl  Petcu  Sorin,  consilier  local:  Cu  tot  respectul  cuvenit,  am  o
singură întrebare. Noi nu reușim să rezolvăm problemele pentru străzile pe care le
avem în administrare și mai cerem de la capitală în plus? Nu văd care este logica.
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Deci, noi nu reușim să terminăm tot ce avem de făcut, străduțele dintre blocuri, să
asfaltăm, să..., tot, nu avem bani, dar noi mai cerem în plus să mai facem, ba un
bulevard, ba către Prelungirea Ghencea, care, într-un fel sau altul,  ne depășesc
competențele, atât timp cât nu reușim să facem ceea ce deja avem de făcut.

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Nu ați  reușit  dvs.  să
faceți,  noi  reușim  să  facem  pentru  că  dacă  am  fi  avut  contracte-cadru  deja
pregătite, dacă am fi avut sume bugetare deja pregătite, am fi făcut, dar așa, nu
avem. Deci, în primul rând, am discutat cu colegii de la C.N.A.I.R., am discutat cu
colegii de la Ministerul Transporturilor și ei au un proiect foarte matur deja, pe
P.O.I.M.,  care  va fi  finanțat  și  va aduce traficul  pe Centura 0 și  dinspre  zona
Domnești-Clinceni și de pe A1. Ei vor aduce această stradă până la CET VEST și
din acest motiv, nu putem să rămânem cu acest segment dintre Valea Cascadelor
până la CET VEST nefăcut. Noi vom face studiul de fezabilitate, deci despre asta
este vorba în acest moment, nu putem să dăm drumul la nimic, nici măcar la un
studiu de fezabilitate dacă nu este în administrarea noastră, urmând să am discuții
cu A.N.A.F.-ul să mute vama de acolo, nu știu cât va dura, dar este pe agenda mea
să am aceste discuții și să avem acest proiect pe care să-l putem executa undeva în
a doua parte a anului viitor, dar până atunci avem nevoie să ne pregătim, inclusiv
cu exproprieri, sper să nu fie cazul prea mult și într-o a doua fază..., de fapt, de
acum o să depunem un proiect pentru a avea inclusiv linie de tramvai acolo. O
astfel de penetrație pe Prelungirea Ghencea, pe acolo pe unde Codrin Ștefănescu
are terenurile, pentru că fosta administrație, ca nu cumva să se asocieze..., înțeleg
riscul de imagine, să nu se asocieze cu                           Codrin Ștefănescu, a oprit
exproprierile, dar acum avem și certitudinea de la C.N.A.I.R. că or să facă acest
proiect care are are două mari avantaje: unul dintre ele este că mai degrevează
chiar Prelungirea Ghencea, iar cei care vin dinspre zona de Sud-Vest, vor avea
această opțiune.  Mai mult,  degrevează inclusiv Iuliu Maniu,  pentru că cei care
merg dinspre Autostrada A1 către zona de Sud-Est sau de Sud, vor avea această
opțiune.  Deci,  este un proiect  cât  se  poate de util  și  face parte din contribuția
noastră, a Sectorului 6, la planul de mobilitate. Suntem pregătiți să depunem și
proiectul  pe  fonduri  europene  și  să  avem  această  lucrare  care  nu  este  foarte
costisitoare, este ceea ce se cheamă tramă stradală, iar evaluările pe care le avem
până acum..., avem un studiu de fezabilitate foarte vechi, deci trebuie adus la zi,
dar nu cred că s-au schimbat, s-au schimbat unele lucruri, dar nu semnificativ, din
această evaluare pe care o avem în acest moment. Deci, este un proiect care se
justifică și ca să vă dau o veste bună,  deja avem pe ordinea de zi a Consiliului
General, primul proiect care va veni de la Consiliul General, este vorba despre
terenul pe care vrem să construim un spital, cel aflat tot în acea zonă, la Valea
Cascadelor. Motivul pentru care nu am primit celelalte terenuri până acum, este că
trebuie să fie evaluate de către experți A.N.E.V.A.R..

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  În 6 luni? Îmi cer
scuze!
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Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Nu  au  putut  să
contracteze  servicii  pentru  evaluare  de  către  experți  A.N.E.V.A.R.,  în  lipsa
bugetului.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  A fost o lipsă de
voință?

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Nu este. Pe primul teren,
da, a fost o lipsă de voință, în sensul că a fost blocat la directorimea din P.M.B.. 

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Păi, cine
coordonează directorimea? Îmi cer scuze că...!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Eu știu cine coordonează
directorimea  și  eu  sfătuiesc  să  se  întâmple  și  la  primăria  generală  cum  s-a
întâmplat și la Primăria Sectorului 6, o reorganizare. Ar fi necesară.

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  Dar de ce nu s-a
întâmplat același lucru și în mandatul trecut?

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  A  trebuit  să  mă  duc
special să vorbesc cu directorimea din P.M.B. ca să deblochez proiectul, da.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,  d-le
Primar!

Supun  la  vot  proiectul.  Voturi  împotrivă?  Un  vot  împotrivă
(dl Petcu). Abțineri? 8 abțineri (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coşcodaru, dl Iacob,
dl Pană, dl Simion E., d-na Surulescu, dl Tomescu).Voturi pentru? Cu 17 voturi
pentru, proiectul a fost adoptat.

Următorul  punct:  Proiect  de  hotărâre privind solicitarea către  Consiliul
General al  Municipiului  București  de a transmite în administrarea Consiliului
Local al Sectorului 6 imobilul (teren) situat în Drumul Taberei nr. 78A, sector 6.

Discuții? Dl Volintiru, vă rog!

Dl Volintiru Cătălin,  consilier local: Bună ziua! Un amendament
am de făcut, în sensul modificării articolului 1 de la acest proiect cu referire la
destinația  acestui  teren  solicitat  către  Consiliul  General  și  anume,  să  fie  „în
vederea  amenajării  unui  spațiu  verde”,  în  loc  de  „în  vederea  amenjării  unei
parcări”.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok! Mulțumesc! Dacă
mai sunt alte discuții?

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Aș vrea să-l întreb eu pe
dl Volintiru. Cu amendamentul, în principiu, sunt de acord. Dacă am putea să le
facem pe amândouă, aveți o problemă? Pentru că sunt fonduri dedicate explicit,
construcții de parcări în subteran cu amenajare de spațiu verde deasupra.
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Dl Volintiru Cătălin, consilier local: Acest teren era pentru o astfel
de parcare în subteran, cu spațiu verde deasupra?

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Nu.  Acolo  voiam  să
facem o  parcare  supraterană  inițial,  dar  întâmplător,  m-am văzut  ieri  cu  niște
consultanți care mi-au atras atenția asupra acestei posibilități și m-am uitat în Ghid
și așa este. Deci, o să avem pe POR linii de finanțare care ne vor permite ca să
facem...,  deci,  ideea  este  ca  să  duci  mașinile  cât  mai  mult  în  subteran  și  să
amenajezi partea de la suprateran la nivel, nu supraînălțat, ca spațiu verde. Dacă
venim cu un astfel de proiect acolo, am putea să facem un amendament în care să
spun  „amenajare  de  spațiu  verde  și  cu  posibilitatea  de  a  face  o  parcare  în
subteran”, ați fi  de acord ca să depunem proiectul și să avem...?

Dl  Volintiru  Cătălin,  consilier  local:  Să  știți  că  pentru  parcările
subterane, eu am văzut că sunt fonduri europene, dar cu mai multe condiționalități,
nu numai spațiu verde la suprafață, ci trebuie o zonă multifuncțională care trebuie
să cuprindă și spații pentru tineri, eu știu, pentru vârstnici, adică, funcțiuni urbane
la suprafață. Dacă avem un astfel de proiect, sigur că da, luăm în calcul mult mai
bine astfel de parcări.

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Atunci  putem  să
reformulăm acum în acest sens?

Dl Volintiru Cătălin, consilier local:  Haideți  să luăm în calcul la
momentul acela, când le veți propune sau când le vom propune.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Bun! Atunci putem să
amânăm proiectul...

Dl Volintiru Cătălin, consilier local: Eu pot să vă spun altceva. La
acest proiect am propus acest amendament, de ce? Eu sunt de acord că nevoia de
parcări e mare, dar oamenii, în primul rând, trebuie să trăiască mai bine în sectorul
acesta, iar pentru a trăi mai bine au nevoie de mai multe chestii, cum ar fi, creșă,
școli, o salubritate mai bună, deci, au nevoie de mai multe lucruri și dacă ar fi să
facem un clasament, nu știu pe ce loc s-ar poziționa parcările. Ar fi interesant de
făcut o dezbatere de felul acesta și eu cred că, în primul rând, viitorul trebuie să
aparțină oamenilor, nu mașinilor. 

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Bun!  Mergem  cu
amendamentul  dvs.  și  dacă  este  cazul,  o  să  vedem  atunci,  dar  mergem  cu
amendamentul dvs., sunt de acord.  

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok!  Mulțumesc,
d-le Volintiru! D-le Viceprimar, vă rog!
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Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6: Am o
mențiune foarte importantă în legătură și cu acest amendament. Pe măsură ce am
aprofundat situația acestui teren, mi-am dat seama că el apare în Registrul spațiilor
verzi care este centralizat la nivelul Primăriei Municipiului București, astfel că, din
punct de vedere legal, există anumite constrângeri, ceea ce face ca destinația legală
pentru acest spațiu, să fie cea menționată de către Cătălin Volintiru mai devreme.

Dl Pană Traian, consilier local: Știți cumva dacă este Zona V 1 sau
Zona V 5, d-le Viceprimar, vă rog? Ați spus că ați studiat, dar cine va ține..., zona
respectivă, ați spus că este în zona verde. Unde? În Zona V 1 sau în Zona V 5? 

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6: Știu că
varianta inițială nu era posibilă.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Păi și cum, d-le Viceprimar,
dacă dvs. spuneți că este trecut spațiu verde, cum acum o săptămână acolo s-a pus
pietriș  și  s-a  întins cu nivelanta,  ca  mașinile să  parcheze? Acum o săptămână,
acolo a fost întinsă piatră concasată, câteva zeci de tone de piatră concasată, ca să
parcheze lumea, să nu mai iasă cu noroi. Dl Viceprimar spune că este spațiu verde,
cum facem, dăunăm spațiul verde sau ce facem?

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Acel  spațiu  a  fost
neamenajat și ignorat de fosta administrație de la capitală, pentru că aparține de
capitală, nu s-a ocupat nimeni, era un noroi acolo incredibil, nici vorbă de spațiu
verde în adevăratul sens al cuvântului, trebuia să facem ceva, am făcut ceva, iar
acum îl vom reface ca spațiu verde.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Cu alte cuvinte, concasatul
acela pe care l-ați achiziționat, ați dat banii degeaba pe el, nu mai poate fi reutilizat
ca să-l faceți spațiu verde, că trebuie luat.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Va fi reutilizat.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: Ce, concasatul care e nămol
deja?

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Da.

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Nu, vă spun că nu se mai
poate reutiliza decât dacă îl iei așa cu tot cu pământ, poate.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok!  Supun  la  vot
amendamentul  d-lui  Volintiru.  Voturi  împotrivă?  Nu  sunt  voturi  împotrivă.
Abțineri?  9  abțineri  (dl  Bordei,  d-na Butacu,  dl  Coşcodaru,  dl  Iacob,  dl  Pană,
dl Petcu, dl Simion E., d-na Surulescu, dl Tomescu). Voturi pentru? Cu 17 voturi
pentru, amendamentul a fost aprobat.
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Supun la vot proiectul în ansamblul său. Voturi împotrivă? Nu sunt voturi
împotrivă. Abțineri? 9 abțineri (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coşcodaru, dl Iacob,
dl  Pană,  dl  Petcu,  dl  Simion  E.,  d-na  Surulescu,  dl  Tomescu).Voturi  pentru?
Cu 17 voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Următorul punct: Proiect de hotărâre privind accesul cetățenilor în incinta
unităților  de  învățământ  preuniversitar  de  stat  din  Sectorul  6,  precum  și
aprobarea Regulamentului privind accesul copiilor la acestea.

Discuții dacă sunt? Vă rog!

Dl  Petcu  Sorin,  consilier  local:  Cred  că  undeva  s-a  strecurat  o
greșeală, bănuiesc că nu în incinta unităților, ci în incinta curților unităților sau a
terenurilor de sport, în niciun caz în incinta unităților pentru că asta ar însemna să
intre în săli, în..., se înțelege greșit, în incinta curților sau terenurilor de sport, în
aer liber sau..., că în unitate mi-e greu să cred că vreți să-i lăsați. 

Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință:  În  Regulament  sunt
detaliate  toate  aspectele  și  atât  clădirea  cât  și  terenul,  fac  parte  din  incinta
unităților de învățământ. 

Dl Petcu Sorin, consilier local: Eu zic că putem să punem în incinta
curților unităților, ca să se înțeleagă proiectul de hotărâre și proiectul respectiv,
vreau să vă spun că el există, noi am încercat, avem și Regulament făcut, a fost
chiar un proiect propus de către grupul P.S.D. și singurul impediment pe care noi
l-am întâmpinat,  eu  zic  că  ar  trebui  să  avem o  discuție,  inclusiv  cu  directorii
școlilor  respective,  să  vedem  unde  sunt  probleme  și  de  ce  sunt,  că  aici  am
întâmpinat niște probleme, au fost directori care sunt de acord, alți directori nu au
fost de acord și cred că ar trebui avut o discuție și pe marginea acestui subiect și nu
am făcut un Regulament, ci chiar am făcut intrări separate în curțile școlilor care
să nu coincidă cu intrarea elevilor și tot au fost probleme.  

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok!  Mulțumesc,
dl Petcu! D-le Viceprimar, vă rog! 

Dl  Gâdiuță  Alexandru  Valeriu,  Viceprimarul  Sectorului  6:  O
mențiune  în  legătură  cu  acest  proiect  și  cu  deschiderea  curților  școlilor  către
comunitate. În 2016, acest proiect a fost printre primele depuse de către grupul
U.S.R.  la  sectorul  6  și  acest  lucru  s-a  replicat  în  toate  consiliile  locale  din
București, din păcate, el a fost ținut la sertar în administrația Mutu și acum vrem...

Dl Petcu Sorin, consilier local: Nu, vă contrazic, a fost în campania
2015. Ar fi bine să urmăriți pentru că sunt imagini televizate.

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimarul Sectorului 6: A fost
preluat  într-o formă modificată  apoi,  după care,  acum, împreună cu dl  Primar,
venim cu  acest  proiect  într-o  formă  extinsă  prin  care  deschidem curțile  către
întreaga comunitate, nu doar către copii, nu doar către cei care au domiciliul pe

27



raza  sectorului  6,  deci,  o  formă  extinsă  către  întreaga  comunitate  și  este  o
normalitate, curțile școlilor trebuie să fie deschise către comunitate cu adevărat.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Ok! Dl Bojdan, vă rog!

Dl  Bojdan  Alexandru  Teodor,  consilier  local:  Bună  ziua!
Mulțumesc!  Eu am două amendamente  de  făcut,  dacă  se  poate  acum sau mai
aștept.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Vă rog!

Dl  Bojdan  Alexandru  Teodor,  consilier  local:  La  Anexă,  să
introducem litera  p),  unde  se  menționează  Comitetul  Local  pentru  Situații  de
Urgență  și  are  următorul  cuprins: Comitetul  Local  pentru  Situații  de  Urgență
împreună cu Administrația Școlilor Sector 6 și  celelalte instituții  abilitate,  vor
impune reguli suplimentare față de acest Regulament, în cazul în care situațiile de
urgență o vor  impune  și un articol 18 (acest articol era sărit în Regulament, se
trecea de la art.  17 direct la 19) cu textul:  Administrația Școlilor Sector 6 va
evalua  semestrial  starea  acestor  terenuri  și spații  de  recreere,  precum  și  a
echipamentelor cu care sunt dotate și va remedia defecțiunile constatate. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Ok!  Mulțumesc
frumos!

Dl Bojdan Alexandru Teodor, consilier local: Mulțumesc și eu!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Primar, vă rog!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6: Da. Eu, și cred că și unii
dintre  dvs.,  am  crescut  în  curtea  școlii  și  cred  că  școlile  trebuie  să  aparțină
comunității și dacă sunt directori care cred altceva și le este greu să fie manageri
de școală în aceste condiții și să aplice viziunea acestui consiliu local, pot să spună
acest lucru, că nu o pot face, că nu-i obligă nimeni să fie directori. Deci, școlile nu
aparțin Ministerului Educației, nu aparțin directorilor, nu aparțin primăriei, aparțin
comunității,  despre  asta  este  vorba.  Venim  cu  un  Regulament  foarte  clar  de
drepturi și obligații, venim cu salubrizare, venim cu pază, asigurăm toate condițiile
și este un pic de inconfort pentru unii și o responsabilitate mai mare? Dacă nu pot
face față, niciun fel de problemă, nu-i obligă nimeni să rămână în funcție,  da?
Redăm astăzi  școlile,  comunității.  De  la  1  mai,  cu  mic  cu  mare,  oamenii  au
posibilitatea să-și ia școlile înapoi, să-și ia spațiul comunității înapoi, despre asta
este vorba și despre nimic altceva. Dacă există în altă formă, se abrogă acel proiect
și mă mir că nu a fost aplicat. M-am dus într-o școală înainte de pandemie, știind
de acest proiect, să joc baschet cu fiica mea și nu am fost primit și scria „acces
liber”.

În sectorul 6, această decizie o ia acest consiliu local și nu directorul școlii,
noi  administrăm școlile,  nu  directorul  școlii,  da,  ca  să  fie  foarte  clar.  Sunt  și
directori de școli care au fost foarte bucuroși că există, iar această legătură dintre
școală  și  comunitate  și  au  zis  că  susțin  proiectul  și  am  pus  în  buget,  la
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Administrația Școlilor, amenajări peisagistice în curțile școlilor ca să fie un spațiu
de recreere bine pus la punct, plăcut, în care oamenii din comunitate să se simtă
bine  și  oamenii  să  facă  sport.  Beneficiile  accesului  la  un  teren  de  sport  în
proximitate sunt foarte mari în termeni de sănătate, despre asta este vorba și sper
că va vota toată lumea. Vă mulțumesc! 

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos!
Dl Tomescu, vă rog!

Dl  Tomescu  Constantin,  consilier  local:  Încerc  să  caut  numărul
hotărârii prin care am promovat și noi acest proiect. Nu vreau să intru în polemică
și să mai discutăm despre subiectul acesta, dar proiectul există, ne pare rău că
directorii pe mandatul dvs…

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Este  H.C.L.  Sector  6
nr. 124/18.04. care se abrogă.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Scrie  în  cadrul
proiectului.

Dl Tomescu Constantin, consilier local: Suntem pentru acest proiect
cu rectificarea titlului pentru că nu putem să intrăm în școală.

Referitor  la  amendamentele  colegului,  amendamentul  cu  litera  p)  este
ad litteram cu legea, noi nu putem să stabilim încă o dată ce spune legislația, așa
ar trebui să mai punem încă vreo zece legi pe aici.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Două  secunde,
d-le Simion Eduard, dreptul la replică. D-le Bojdan, vă rog! 

Dl  Bojdan  Alexandru  Teodor, consilier  local:  Mulțumesc  mult!
Raționamentul acelui mic amendament a fost să stabilim exact subunitățile care au
competențe  în  a  aduce  reglementări  adiționale.  Adică,  canalul  de  comunicare,
procesul prin care se pot aduce noi restricții și să fie clar și în regulamentul acesta.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință: Mulțumesc  frumos!
Dl Simion Eduard, vă rog!

Dl Simion Paul Eduard, consilier local:  Vreau să vă spun că îmi
place că  preia proiectele din mandatul trecut, le abrogă și le pune dânsul din nou
pe ordinea de zi.  Interesant! Deci,  abrogă programele acelea, putea să schimbe
doar Regulamentul sau să mai adauge ceva, dar programul este de acum doi ani de
zile. Mulțumesc!

Dl Florescu Ștefan Viorel, consilier local: Dacă îmi permiteți?

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Florescu, vă rog!
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Dl Florescu Ștefan Viorel, consilier local:  Este adevărat ce spune
dl Simion Eduard, numai că, din păcate pentru comunitatea locală a Sectorului 6,
acest proiect nu a fost pus în practică niciodată. Este un proiect pe care eu l-am
început în 2019, am și dovada că am depus la Primăria Sectorului 6 acest proiect,
am strâns 20.000 de semnături timp de două luni de zile pentru acest proiect, fostul
primar l-a preluat și l-a făcut proiect de hotărâre, dar niciodată de când a fost votat
nu a fost pus în practică pentru locuitorii Sectorului 6, tot timpul curțile școlilor au
fost închise pentru copii și pentru adulți.

D-na  Ștefan  Mihaela  Ana  Maria,  Viceprimar  al  Sectorului  6:
D-le președinte, pot să adaug și eu ceva?

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-le Florescu! D-na Viceprimar, vă rog!

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6:  În
ultimile 10 minute eu nu am putut observa decât un singur lucru, că toată lumea
este de acord cu deschiderea curților școlilor, așa că, eu cred că tot efortul acesta
din cameră ar trebui îndreptat spre a face acest proiect funcțional și sunt sigură că
o să găsim susținere din toate părțile așa că, rugămintea mea ar fi, pentru colegii
consilieri locali care sunt membri în C.A.-urile școlilor și cred că toți sunt membri,
să susțină acest proiect în C.A.-urile unităților de învățământ unde activează și să
rezolve cu directorii eventualele probleme care apar. Suplimentar, noi în Comisia
de Educație,  Sport,  Sănătate,  Cultură,  Culte,  Tineret  și  Probleme   Sociale,  am
stabilit ca periodic să monitorizăm, într-un fel sau altul, acest proiect și dacă există
motive  întemeiate,  să  aducem  noi  reglementări  sau  să  aducem  modificări  la
Regulament, astfel încât, proiectul să poată fi funcțional, o vom face. Asta este ce
am stabilit cu toți colegii mei din comisie, indiferent de culoarea politică, eu mă
bucur, cred că este prima dată când este un consens așa de mare de când sunt eu
consilier local în camera aceasta și eu cred că este un semn bun. Așa că, până la
urmă, trebuie să-l facem funcțional. 

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc,
d-na Viceprimar! Dl Petcu, vă rog!

Dl Petcu Sorin, consilier local: Haideți ca să fie corect, am să aduc
ca și amendament, să se numească: Proiect de hotărâre privind accesul cetățenilor
în incinta curților ale unităților de învățământ preuniversitar de stat..... etc, ca să
fie corect și să se înțeleagă bine. Vreau să vă spun că una este proiectul de hotărâre
și altceva este Regulamentul.

Discuții în sală

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Unitățile de învățământ
includ  curțile,  administrarea  nu  este  dată  separat  pentru  corpul  de  clădire  sau
pentru terenul de sport, de aceea am zis unități și este aceași administrare. Sunt de
acord că poate fi o mică confuzie semantică, dar nu este incorect, mai ales că în
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Regulament se specifică foarte clar că vor fi marcate locurile unde există acces și
unde nu există acces, dacă citiți Regulamentul. Deci, în acel moment se va vedea,
deci,  în incinta unităților de învățământ nu se referă la clădire, se referă în sensul
larg, inclusiv la terenul de sport, că tot în incintă este, nu sunt în afară, dar dacă
găsim o formulare mai bună, nu am nimic împotrivă.

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Atâta  timp cât  este
clarificat în Regulament foarte bine, dacă aveți un amendament sau o adăugare la
Regulament…

Discuții în sală

Dl Copaci Constantin Alin, consilier local: În aceași idee, incinta
este...,  unitatea de învățământ cuprinde și curtea...

Discuții în sală

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Desculțescu, vă rog!

Dl Desculțescu Alexandru, consilier local: Cu permisiunea dvs., în
incintă, în curtea școlilor,  se află și  spațiile verzi,  ori  fără specificarea…, deci,
numai că menționăm că în curțile unităților de învățământ ar fi incluse spațiile
verzi  fără  a  merge  în  Regulament,  degeaba  am  specificat  că  este  în  curte.
Regulamentul specifică foarte clar, terenurile vor fi marcate ca terenuri cu acces
liber și atunci se va ști exact care este terenul care se are în vedere. Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc! Având în
vedere completările ulterioare doriți să mențineți acest amendament?

Dl Petcu Sorin, consilier local:  Bineînțeles că îl mențin! Este făcut
corect gramatical.

Discuții în sală

Dl  Petcu  Sorin,  consilier  local:  Domne’,  Regulamentul  este  una,
proiectul de hotărâre este altceva. Nu este același lucru, îmi pare rău!

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Orice Anexă face parte
integrantă  din  Regulament,  întrebați-l  pe  dl  Secretar  General  din  Codul
adminstrativ, deci, este același lucru. Eu înțeleg această confuzie semantică care
poate apărea, dar Regulamentul este clar. Putem pune dacă vreți o virgulă,  mai
puțin a clădirilor.

Dl Petcu Sorin, consilier local: Pefect și așa, mai puțin a clădirilor.
Știți  de  ce,  evitați  situația  în  care  cineva  va  dori  să  intre  în  sala  de  sport
propriu- zisă…
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Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Eu nu  am dreptul  de
inițiativă și nu am dreptul să fac amendamente. Sunteți consilieri… În articolul 2
spune  așa: Începând  cu  data  de  01.05.2021  se  aprobă  Regulamentul  privind
accesul cetățenilor în incinta unităților de învățământ pe terenurile de sport cu
acces  liber și  în  spațiile  de recreere amenajate,  adică indică foarte  clar  unde.
Faceți amendament că sună foarte bine.

Discuții în sală

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dacă nu mai sunt alte
discuții supun la vot amendamentul cu nr. 1 al d-lui consilier Bojdan, în legătură
cu  litera  p),  introducerea  literei  p). Deci,  la  acest  proiect  au  fost  aduse  trei
amendamente, două de către dl consilier Bojdan și un amendament de către dl
Petcu. 

Supun la vot primul amendament, introducerea literei p). Voturi împotrivă?
9 voturi împotrivă  (dl Bordei, d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl Iacob, dl Pană, dl
Petcu,  dl  Simion E.,  d-na  Surulescu,  dl  Tomescu).  Abțineri?  Nu sunt  abțineri.
Voturi pentru? Cu 17 voturi pentru, amendamentul a fost aprobat.

Amendamentul  nr.  2, privind introducerea Art.  18. Voturi  împotrivă? Nu
sunt voturi împotrivă. Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi pentru? Cu 26 de voturi
pentru, amendamentul a fost aprobat.

Amendamentul nr. 3, al d-lui Petcu. Voturi împotrivă?

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Dacă
îmi permiteți? Eu nu am înțeles forma finală a acelui amendament. Fără să-l aud
integral, nu pot să-l votez. Dacă nu-i dă citire, votul meu este împotrivă. Ori se
pune în ordine amendamentul, după ce s-au citit zece forme, să votăm în orb, așa
pe niște forme și greșite gramatical, îmi pare rău, nu.

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  D-le  Petcu,  vă  rog
frumos, recitiți amendamentul, citiți titlul amendamentului așa cum este el.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Pauză 2 min.

Pauză

Dl  Demirel  Spiridon,  Secretarul  General  al  Sectorului  6:
Dl Secretar face prezența. Sunt prezenți 26 de consilieri locali, din care unul în
on-line, respectiv, d-na Mitran.                          

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Dl Petcu, vă rog să dați
citire amendamentului în forma finală.

Dl Petcu Sorin, consilier local: Da, proiectul va avea următorul titlu:
“Proiect  de  hotărâre privind  accesul  cetățenilor  în  incinta  unităților  de

32



învățământ  preuniversitar  de  stat  pe  terenurile  de  sport  cu  acces  liber  și  în
spațiile  de  recreere  amenajate  din  Sectorul  6,  precum  și  aprobarea
Regulamentului privind accesul copiilor la acestea” și implicit se schimbă și titlul
Regulamentului. Mulțumesc!

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Supun  la  vot  acest
amendament. Voturi  împotrivă?  Nu sunt  voturi  împotrivă.  Abțineri?  3  abțineri
(dl Desculțescu, d-na Mitran, dl Petcu). Voturi pentru? Cu 23 de voturi pentru,
amendamentul a fost aprobat.

Supun la vot proiectul în inegralitatea sa. Voturi împotrivă? Nu sunt voturi
împotrivă.  Abțineri?  Nu sunt  abțineri.  Voturi  pentru?  Cu  26 de  voturi  pentru,
proiectul a fost adoptat.

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea a
2  (doi)  consilieri  locali  din  cadrul  Consiliului  Local  al  Sectorului  6  al
Municipiului  București  care  să  facă  parte  din  Comisia  de  evaluare  a
performanțelor profesionale individuale ale Secretarului General al Sectorului 6
al Municipiului București.
 Discuții? Dacă nu sunt discuții, vă rog să faceți propuneri. Dl Copaci din
partea Grupului P.N.L..

Dl  Copaci  Constantin  Alin,  consilier  local: Din  partea  Grupului
P.N.L., propunem pe dl Lucian Dubălaru.

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Alte  propuneri?  Vă
rog,
 d-le Viceprimar!

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: Din
partea Grupului USR-PLUS, o propun pe d-na Mitran Georgeta.

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos!
Dacă  mai  sunt  alte  propuneri?  Dacă  nu  sunt  alte  propuneri,  rog  Secretariatul
Tehnic să se ocupe de documentație și noi, între timp, o să avem discuții. Vă rog,
dl Pană!

Dl Pană Traian, consilier local: Da! Mulțumesc, d-le președinte! Aș
dori să întreb dacă este compatibilă propunerea Grupului  USR-PLUS și anume,
d-na  Georgeta  Mitran,  dat  fiind  faptul  că  în  declarația  de  avere  depusă  de
d-na consilier în data de 04.11.2020, avem următoarele venituri: Indemnizație de
consilier  local,  indemnizație  D.G.A.S.P.C.  Sector  6  la  serviciul  prestat,
indemnizație de handicap și din partea D.G.A.S.M.B., stimulent de integrare. Aș
dori să știu și eu, o persoană care ia stimulent de handicap are capacitatea de a
evalua performanțele  profesionale  și  individuale  ale  Secretarului  General  al
Sectorului 6?

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: Mulțumesc frumos! 
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D-le Viceprimar, vă rog!

Dl Gâdiuță Alexandru Valeriu, Viceprimar al Sectorului 6: O să
fiu foarte scurt. Nu vă face cinste o astfel de interpelare, dar mă rog, este dreptul
fiecărui consilier să vorbească în consiliul acesta, fie că spune prostii sau nu. D-na
Georgeta  Mitran  este  unul  dintre  consilierii  activi  ai  acestui  Consiliu  Local  al
Sectorului 6, este un reprezentant al comunității locale, urmare a unui vot exprimat
în                                 27 septembrie anul trecut și conform legii, poate să facă
parte din această comisie și cu siguranță va face față cu cinste din această comisie.
Mulțumesc! 

Dl Dubălaru Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc  frumos!
D-le Bojdan, vă rog!

Dl Bojdan Alexandru Teodor, consilier local:  Cred că ar trebui să
luăm cu toții cuvântul pe acest subiect. Vreau să vă întreb direct, stimate coleg,
dacă persoanele cu handicap sunt alese ca membri ai cetățenilor în Consiliul Local
și  Codul  administrativ  spune că această  comisie  de evaluare este compusă din
Primar și Consiliul Local, de ce nu ar putea să participle colega noastră? Și dacă în
accepțiunea  dvs.  există  o  problemă  de  compatibilitate  sau  ce  ați  invocat  dvs.
vis-a-vis de persoanele cu handicap, care este următorul pas? Cine nu are voie să
facă  parte  din  această  comisie?  Cei  cu  părul  alb,  cei  cu  piele  mai  închisă  la
culoare?

Dl Pană Traian, consilier local:  A fost o întrebare, atâta tot. Nu a
fost nimic altceva, d-le consilier și dl Viceprimar mi-a răspuns, atâta tot, eu nu am
insinuat absolut nimic. Mulțumesc!

Dl  Bojdan  Alexandru  Teodor, consilier  local:  Nu,  nu,  a  fost  o
insinuare!

Discuții în sală

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Numai puțin, vreau să
spun și eu un lucru. Știți că sunt lucruri care nu sunt ok! Sunt lucruri care se spun
și lucruri care nu se spun. Suntem de cealaltă parte a baricadei, de multe ori…, și o
să fim…., patru ani de acum înainte, sau trei ani sau opt, sau cât o să fim…, ideea
este că suntem totuși colegi și nu-i ok să facem astfel de comentarii. Eu nu aș
tolera  din  partea  Grupului  P.N.L.  să  avem  astfel  de  comentarii  cu  privire  la
cetățenii din Sectorul 6 și mai ales, evident, între colegi. Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-na Viceprimar, vă
rog!
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D-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6: Cred
că, colegul meu Alexandru Bojdan a spus tot ceea ce aș fi putut spune și eu, a
spus-o chiar mai bine. Eu vreau să cred că a fost doar o greșeală de exprimare,
d-le Pană, eu nu cred că dvs. puteți să ajungeți la astfel de insinuări și nu cred că
nici unul din colegii noștri nu poate să facă asta. Vreau să înțelegem foarte clar și
este o chestie pe care eu mi-o asum și am spus-o de fiecare dată, felul în care o
comunitate își  tratează oamenii vulnerabili,  aceea este măsura maturității acelei
comunități.  Astăzi,  noi  am dat  dovadă  că  nu  știm să  ne  apreciem persoanele
vulnerabile. Eu sper că a fost doar o greșeală insinuarea vis-a-vis de venituri.

Dacă legiuitorul  ar fi dorit ca în consiliile locale să fie doar absolvenți de
M.I.T., ar fi trecut asta. Orice cetățean român are dreptul să participe, să candideze
și să fie ales. D-na Mitran, așa cum dl Viceprimar a spus, a fost aleasă prin votul
comunității  Sectorului  6.  Repet,  toți  am  fost  aleși  pe  o  listă,  nu  este  nici  o
discriminare aici. Eu îmi doresc și cred foarte tare că doar s-a subînțeles ceea ce
noi toți am înțeles și a fost o eroare.

D-na  Butacu  Simona  Valentina,  consilier  local:  Nu  mai  faceți
declarații politice și nici nu o mai victimizați. Eu îmi aduc aminte de o speță din
mandatul  trecut,  când una din colegele noastre din Primăria Sector  6 a avut o
problemă gravă, era vorba de o operație pe creier și cine credeți că s-a opus, fix
d-na Mitran. Haideți să nu ne mai dăm în ceea ce nu suntem. Ok, poate a fost o
declarație ușor greșită din partea colegului meu, nu a fost o declarație, a fost o
întrebare, nu am sesizat nicio tentă neapărat răutăcioasă, dar haideți să nu ne mai
ascundem și să ne dăm ceea ce nu suntem și nici să nu speculăm orice mic derapaj
politic. Mulțumesc!

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Secretar General,
vă rog să începem procedura!

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: În primul
rând,  rog comisia de numărare a voturilor să își intre în atribuții, am pregătit și un
proces-verbal ca să-l completați repede și am să rog Serviciul Tehnic să monteze
urna!

D-na Butacu Simona Valentina, consilier local:  D-na Mitran cum
votează?

Dl Dubălaru Lucian,  președinte de ședință:  Fiind vot  secret,  pe
persoană, d-na Mitran nu va vota! 

Dau citire comisiei de numărare a voturilor: dl Zainea Gicu, dl Volintiru
Cătălin,  d-na  Trăistaru  Nicoleta  Veronica,  dl  Bordei  Niculaie  și  dl  Prunaru
Bondrea Ștefan Alexandru. 

Dl Demirel Spiridon, Secretarul General al Sectorului 6: Se face
apelul nominal pentru distribuirea buletinelor de vot. Consilierii locali își exercită
votul.

Comisia se retrage pentru numărarea voturilor.
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D-na Mitran nu participă la vot

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Ok! Avem rezultatul
votului. Pentru prima propunere a Grupului P.N.L., voturi pentru 18, împotrivă 7.
A doua propunere,  cea  a  Grupului  USR-PLUS,  voturi  pentru  18,  împotrivă  7.
Ambele propuneri au fost validate.

Supun la vot proiectul în ansamblul său. Voturi împotrivă? Nu sunt voturi
împotrivă.  Abțineri?  Nu sunt  abțineri.  Voturi  pentru?  Cu  22 de  voturi  pentru,
proiectul a fost adoptat. 

Dl Tomescu și d-na Butacu au ieșit din sală după exercitarea votului
secret, iar d-na Mitran și dl Dubălaru nu au votat proiectul în ansamblul său 

Următorul  punct  pe  ordinea  de  zi: Proiect  de  hotărâre de modificare  a
H.C.L.  Sector  6  nr.  213/27.08.2019  privind  aprobarea  tarifelor  diferenţiate,
distincte  pentru  gestionarea  deşeurilor  de  către  beneficiarii  serviciului  de
salubritate, precum şi sancţiunile aplicate în cazul în care beneficiarul serviciului
nu separă în mod corespunzător cele două fluxuri de deşeuri,  respectiv fracţie
umedă (deşeuri menajere reziduale) şi fracţie uscată (deşeuri reciclabile) pe raza
Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti, aprobarea modelului de Contract - Cadru
vizând  acoperirea  costurilor  nete  pentru  colectarea  și  transportul,  stocarea
temporară,  sortarea  și  încredințarea  în  vederea  valorificării  deșeurilor  de
ambalaje la nivelul Sectorului 6 al Municipiului București şi a  încheierii acestuia
cu  O.I.R.E.P. - organizația/organizațiile care implementează răspunderea extinsă
a producătorilor.

Dl Tomescu a revenit în sală

Discuții? Dacă nu sunt discuții. Supun la vot proiectul. Voturi împotrivă?
Nu sunt voturi împotrivă.  Abțineri? Nu sunt abțineri.  Voturi pentru? Cu 25 de
voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre  privind solicitarea
către Consiliul General al Municipiului Bucureşti de a transmite în administrarea
Consiliului Local al Sectorului 6, prin Direcția Generală de Asistență Socială și
Protecția Copilului Sector 6, terenul situat în Bucureşti, bd. Iuliu Maniu nr. 11B,
sector 6, având numărul cadastral 208392, identificat conform planului Anexă, în
vederea construirii unei creșe. 

Discuții? Nu sunt discuții. Supun la vot proiectul. Voturi împotrivă? Nu sunt
voturi  împotrivă.  Abțineri?  Nu  sunt  abțineri.  Voturi  pentru?  Cu  25  de  voturi
pentru, proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru actualizarea
indicatorilor  tehnico-economici  la  faza  de  Proiect  Tehnic  de  execuție  pentru
obiectivul  de  investiții  ”Amenajare  peisagistică  Lacul  Morii”,  aprobați  prin
H.C.L. Sector 6 nr. 100/28.03.2019.
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Discuții? Nu sunt discuții. Supun la vot proiectul. Voturi împotrivă? Nu sunt
voturi împotrivă. Abțineri? O abținere (dl Desculțescu). Voturi pentru? Cu 24 de
voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea și
completarea  Hotărârii  Consiliului  Local  Sector  6  nr.  99/24.05.2018  privind
aprobarea Programului local multianual de investiţii în scopul regenerării urbane
a Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti, în perioada 2018 – 2020.

Discuții? Dl Simion Paul Eduard, vă rog!

Dl Simion Paul Eduard, consilier local: În legătură cu modificarea
titlului acestui program de regenerare urbană, în anul 2018 a fost făcut un credit de
la B.C.R. în valoare de 150 mil. lei, după care, în 2020, a fost suplimentat cu încă
35 mil. lei și vreau să îl întreb pe dl Primar..., sunt surprins de faptul că vrea să
continuie acest credit, știam că nu este de acord cu acei 40 de mil. lei care au
rămas rest din acest credit și cu un mare beneficiu cu care a rămas din vechea
conducere, ca să-i rămână 40 mil. lei, astfel încât să suplimenteze, inclusiv Insula
Lacul Morii, inclusiv digul Lacul Morii. A doua întrebare, mă întreb cum poate să
facă chestia aceasta și  pentru alte obiective, atât timp cât în momentul de față,
partea de amenajare peisagistică, acordul cadru, a expirat la A.D.P.D.U. Sector 6.
Mulțumesc frumos!  

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință: D-le Primar, vă rog!

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  Am vorbit  ieri  cu  dl
Primar General, Nicușor Dan și nu o să folosim acel Contract cadru, care deja a
expirat, evident, pentru a veni cu soluția pe Insula Lacul Morii, ci intenția noastră,
la propunerea și  insistențele d-lui Primar General,  eu am acceptat să facem un
concurs de soluții. D-nul Primar General este foarte atent cu terenul care a mai
rămas liber neconstruit în București, eu preferam să dinamizăm puțin lucrurile, să
mergem puțin mai repede, dar, na, este Primar General și atunci trebuie tratat cu
deferență și trebuie na, viziunea omului să fie urmată pentru că a fost investit, este
un proiect care poate viza mai mult decât Sectorul 6, și cum îl respect pe Primarul
General, am agreat să venim cu un concurs de soluții care să fie extins, să nu se
refere doar la Insulă, ci să se refere la o arie puțin mai largă, pentru că în zonă sunt
și terenuri pe care le are P.M.B. în afară de insulă și  atunci s-ar justifica. Din
punctul  meu de vedere era  suficient  un proiect  tehnic  pe insulă,  în  urma unui
Studiu de fezabilitate, dar dacă îl extindem, atunci, evident, vom merge pe această
soluție cu un concurs de soluții, să vină cu participare internațională eventual, să
fie un proiect mai emblematic pentru Sectorul 6.

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc, d-le
Primar!
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Dl  Simion  Paul  Eduard,  consilier  local:  Insula  nu  aparține  de
Primăria Capitalei, aparține de Apele Române, după cum bine știți, încă nu este
luată de către Primăria Sectorului 6, insula mă refer, coronamentul este luat, într-
adevăr,  dar  insula,  știți  foarte  bine  că  există  o  Hotărâre  de  Guvern  prin  care
prietenul dvs., dl Ludovic Orban, a dat-o, astfel încât să poată să fie organizată o
licitație  de  închiriere  a  Insulei  sau  un  Contract  de  concesiune  pe  o  perioadă
determinată de timp, asta unu la mână și doi la mână, dvs. ați promis de curând,
atunci când ați fost să salubrizați zona respectivă, faptul că până la sfârșitul acestui
an lucrările vor fi închise la coronamentul Insulei Lacul Morii.

Dl Ciprian Ciucu, Primarul Sectorului 6:  Eu sper ca să terminăm
lucrurile pe coronamentul lacului, este imposibil să terminăm insula dacă facem și
concurs de soluții. În concluzie, soluțiile durează cam 18 luni. Eu îmi doresc să-l
dinamizez și o să am discuții pe tema aceasta și în ceea ce privește dreptul de a
amenaja  insula,  deja  l-am  securizat,  suntem  ok…,  Codul  administrativ  ne  dă
posibilitatea și altor pârghii, așa că suntem ok!

Discuții în sală

Dl  Dubălaru  Lucian,  președinte  de  ședință:  Mulțumesc, d-le
Primar!

Supun  la  vot  proiectul.  Voturi  împotrivă?  Nu  sunt  voturi  împotrivă.
Abțineri? Nu sunt abțineri. Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru, proiectul a fost
adoptat.

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea și
completarea H.C.L. Sector 6 nr. 100/24.05.2018, cu modificările și completările
ulterioare.

Discuții? Nu sunt discuții. Supun la vot proiectul. Voturi împotrivă? Nu sunt
voturi împotrivă. Abțineri? O abținere (dl Desculțescu). Voturi pentru? Cu 24 de
voturi pentru, proiectul a fost adoptat.

Ultimul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări. 
Dl Desculțescu, vă rog!

Dl Desculțescu Alexandru, consilier  local: Vă mulțumesc! Am o
întrebare în legătură cu proiectul cu ansamblul de locuințe ce se construiește în
Strada Alexandru Ivasiuc nr. 3, de către primărie, legată de numărul locurilor de
parcare prevăzute în acest proiect. Din constatările pe care le-am văzut eu, după
priceperea  mea,  acolo  nu  sunt  locuri  de  parcare  în  concordanță  cu  numărul
apartamentelor,  conform acelei  H.C.G.M.B. nr.  66/2006,  în  care  se prevede că
trebuie să avem câte un loc de parcare pentru fiecare apartament, plus încă zece
sau  douăzeci,  nu  știu  exact,  cred  că  sunt  20% și  întrebarea  mea  ar  fi  pentru
Executiv, dacă are cineva răspunsul sau și pentru Serviciul de Urbanism, dacă în
acest mandat, de când s-a schimbat Primarul, există vreo intenție sau decizie de
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continuare a supraridicării acestui ansamblu cu vreun etaj în plus sau etaje și în ce
măsură  o  astfel  de  intenție  se  poate  transpune  în  realitate,  având  în  vedere
respectiva limitare despre care vorbeam, a locurilor de parcare și dacă există o
astfel  de  decizie,  în  ce  stadiu  se  află,  dacă  există  o  astfel  de  Autorizație  de
construcție. Muțumesc!

Dl  Ciprian  Ciucu,  Primarul  Sectorului  6:  D-le  consilier  local,
această chestiune a fost adusă în atenția mea foarte de curând. Nici măcar nu știu
dacă există contract pentru supraînălțare. Din punctul meu de vedere, din motivele
pe  care  le-ați  expus,  dacă  se  confirmă,  pentru  că  îl  chem  mâine  la  mine  pe
Directorul de la Investiții să-mi detalieze situația, voi vorbi și cu Arhitectul Șef și
dacă se confirmă ceea ce spuneți dvs., nu este nicio intenție de a continua, de a
veni în zona aceea cu supraînălțare pe acest obiectiv. Vă dau mai multe detalii
după ce le aflu și eu mâine pentru că astăzi am aflat despre acest subiect, mi-a spus
dl consilier local.

Dl Dubălaru Lucian, președinte de ședință:  Mulțumesc! Dacă nu
mai sunt întrebări, declar ședința închisă! Vă mulțumesc! Seară bună!

Preşedinte de ședință,                                       Secretar General al Sectorului 6,

    Dubălaru Lucian                                                         Demirel Spiridon
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